
I ;  I I 
i ~ 

~ 
I 

I 

i 
~roces-verbal 

incheiat in  gedi$ta o 
General al Municipiului 

de 27 ianuarie 201 1, orele 13, 
I 

a avut loc i n  sala de consiliu de 
~ucuregti la care au parti 

I 

Lrmltorii: domnu 
al Municipi 

@,hail Cristian At3nasoaei - Prefect al Municipiu 
Tudor foma - Secretar   en era) al Municipiului B 

/ ! Au fost invitati sa participe directorii di 
sbecialitate al Primarului ~ e n & r a l  al Municipiul 
dedia. / i I 

l 1  

11 ) ~a gedint3 au fost absent/ urmstorii: Boaj3 
Rsileanu Marius Nicolae. 

I 1 1  1 
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jl ' 1  domnu~ secretar ~ e n e r a l  Tudor Toma 

I 

aflat pe r 
administrativ, r 

cu biiratul Cons 
solicit3 obligarea p l r~ tu lu i  la ad 

majorarea tarifdlui de de 
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I 



I 

I 

I ~ I 
la Depozitul Ecologic Vidra, plna la concurjnta sumei d 
B plus T.V.A. Refuzul 'lusrii unei decizii diy partea aut 

I 
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Domnul Secretar General Tudor Toma I I l l / , ,  i 4 11 
Doamnelor ~i domnilor va supun la vot procesul verbal incheiat \in 1 

sedinta extraordinara a Consiliului General al Municipiului Bucure~ti din 1 
data de 20 ianuarie 201 1. I / )  

I !:I/ 
Cine este pentru? 18 voturi, impotriva? 1 vot (Giugula q.), 

abtineri? 17 voturi (Scarlat H., Alexe F., Nifu R., Grigorescu RI' 
Purcarea S., Meran D., Poterasu C., Tanase I., 
DrBghici G., Rizoiu M., Sitaru J., Tapardel C., MihBilescu I., 
Paduraru A., Popescu C.). 

Va mulfumesc. 
I 

Avlnd in  vedere cZi saptamlna trecutB si anume joi, coleg'a 
noastra Mirela Florentina Sorea la vlrsta de 43 de ani ne-a p~rasit j  1 0  
$titi cu totii, a lucrat la Cabinet Secretar, era aici de foarte multi ani, pa i  1 
multi declt avem noi toti in  administrafie sau in viata politic8, v-as ruga 
sa pastram un moment de reculegere pentru ea. i I ;, I 

Va multumesc. > I  / i i  a I 

"; - la ora 13.50 a venit domn~~l  viceprimar lovici Victor Teodor - I 
I ii 
1 I I 

Domnul consilier Stan Ion I 1 :: 
Domnule presedinte, domnule primar am primit o citatie de l a  1 

domnul Costic3 Constanda, nu jtiu de ce am primit-o la primBrie $nu 
am primit-o la domiciliu, Tn care suntem citati in  calitate de p3riiti $i 
avem proces pe data de 01 februarie 201 1 la ora 8.30. 

1 

0 alta problem3 ar mai fi cea legate de RADET c3rora ldag 
recomanda ciind mai fac adrese de atentionare s% nu le fac6 catre 
Consiliul General, c5tre consilieri, sa le facB catre ordonatorul de 
credite, c l  dumnealui dB banii la RADET nu noi. Am primit aici1' o 
atentionare dornnule primar ca spitale 23, o ere# 18, grsdiniie 65, icoli 
I 10, ' licee 35, carnine 67, unit@ militare 7, apartamente 5690 vor fi in  , 
incapacitate de a li se furniza caldurg pentru c3 nu s-a dat subventia. Nu 1 
este treaba noastra, subventia o lafi de la domnul primar, domnilor de la 1 
RADET, pe dumnealui s21 i l  bombardati cu adrese cZi noi am apr&bat 1 
banii. Ti rugam pe colegii de la RADET care au facut aceste adrese sa le I 
faca ordonatorului de credite respectiv domnului primar, ca dumnealui 
da banii nu noi. 

1 1  
I 

Domnul presedinte de sedinta M u r ~  Celin ; I  11 rog pe domnul director de la Directia Juridic, dornnul lordache sa , 
vin3 in sala. r I I 

i 
Domnul consilier Stan Ion 1 



I !  
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i l ,  

Vreau ca domnul director lordache de la Juridic sa vina sa ne dga 
gi noua documentatia ca sB putem sB ne aparam pentru procesul cu 
Costica Constanda gi de asemenea am cerut s3 ne puns la dispozitie ~i 
dosarul cu NEW NEC SRL, ca sa putem sB ne aparam gi impotriva lui, 
mai avem unul cu Diamandi gi unul cu Micgunescu s i  ne dea toate 
documentatiile ca sa ne putem apara, cB nu face nimic pentru noi 
juridicul. i i  

I 'i 
I 'I 
d '  8 :  

Domnul pre~edinte de sedints Murq Cglin i( ? ! b  I 

Dragi colegi ati luat la cunogtinta de termenul care i l  avem pe 01 
februarie. 1 / ' I  i b  

A 

lnainte de a trece la propuneri pentru ordinea de zi, am s6 v3 
citesc cererile de luBri de cuvsnt ~i dumneavoastr8 vB veti exprima. e in 
partea Asociatiei Salvati Bucuregtiul avem o cerere de lua~re de cuv3nt 
din partea domnului Velicu Daniel. Domnul Velicu solicit3 sSi i-a cuvantul 
Pnainte de punctul 37 de pe ordinea de zi. Domnul Velicu este in  sala? 
Da. 

I 

I 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrivi3? 0 voturi, 

1 
abtinel-i? I vot (Mihailescu I.). I I 

Domnul Velicu vB rog sa agteptati psna la punctul 37 gi veti pitea 
lua cuviintul. 

Avem o cerere din partea domnul~li Augustin Badescu de a lua 
cuv2ntul inainte de punctul 36. 

Domnul Augustin Badescu este in sala? I 

Cine este pentru? majoritate de voturi, irrtpotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acestea au fost cererile de luiri la cuviint. I 

Aveii un proiect de ordine de zi propus de domnul Primar General, 
v8 reamintesc c i  este o ~edint3 ordinar3 i n  care domnill PI-imar General 
poate propune $i scoate de ordinea de zi anumite proiecte. Vreau sS gtiu 
d a d  avefi amendamente sau completari la ordinea de zi? 

I 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Domnule pregedinte de gedintg, doamnelor 9i domnilor consilieri 

generali va propun scoaterea de pe ordinea de zi a punctirlui I, proiect 1 
de hotirgre privind declangarea procedurilor de expropriere pentru 
imobilele proprietate privati situate pe arrrplasamentul lucrarii de 
utilitate publica ,,Artera de circulatie intre B-dul Doamna Ghica )i 
B-dill Chi~inau, gi proiectul numarul 2, proiect de hotgrsre privind 
solicitarea citre Guvernul Rominiei de emitere a unei hotargri 
privind aprobarea procedurii de expropriere pentru imobilele 
ramase de expropriat, precum ~i suma globala estimata a 



1 

despigubirilor, i n  vederea continuirii gi finaliziirii lucrarilor de ~ i 
interes public local "Striipungere B-dul Nicolae Grigorescu - Splai 
Dudescu" pentr~r c8 data de 31 decen-~brie a apsrut o lege nouii qi 
pentru c3 nu exist6 metodologie de aplicare. Daca metodologia de 
aplicare a legii se intinde pe 7, 8 luni, IucrZiri care sunt in  continuare, ulna 
dintre ele de gase ani zace acolo din diverse motive de care 
dumneavoastra veti lua la cunogtinta probabil cB aceste lucruri nu s 
mai face In detrimentul bucuregtenilor. 

De asemenea, v8 propun scoaterea de pe ortjinea 
proiectului de hotir6re privind acceptarea ofertei de dona 
preluarea i n  domeniul public al Municipiului Bucuregti cu destinatia 
de strizi a unor suprafete de teren proprietatea SC OMV Petrom ~ 
SA. La acest punct este' o discutie care trebuie sB i ~ i  ggseasca 
finalitatea, intre donatie gi sponsorizare. La cererea OMV Petrom vii rog 
s i  fiti de acord sa i l  scoatem de pe ordinea de zi. 

1 I 

Am propus in  ordinea in care erau. 
Pentru ordinea de zi suplimentarii v8 propun p~roiectul I 1  de 

hotar6re privind acordul de cooperare intre Municipiul Bucuregti gi 
S C Metrorex S.A. Este vorba de casetele liniilor de metrou pentru a le 
transforma i n  parcsri, vZi aduc aminte ce afi fost de acord c;u ,,Protocolul 

hotiriire privind Cmputernicirea Primarului General al Municipiului 

I de colaborare,, cu Ministerul Transporturilor. Al doilea este proiectill de I 

Bucuregti s i  negocieze gi s i  semneze,in conditiille legii, un 
Contract de cooperare intre Municipiul Bucuregti gi Jucle!ul Ilfov, i n  

I 
vederea implementirii Cn parteneriat a Proiectului" Penetratie 
Prelungire Ghencea - Domnegti". Domnul pre~edinte al ~onsiliuiui 
Judetean este prezent aici gi am sB va rog ca, dupe ce sunteti de acord ~ 
cu introducerea acestor puncte pe ordinea suplimentara, s i  fifi de acord 
sG i l  trecem pe ordinea de zi la punctul 1 pentru a nu i'l tine aici pe 
domnul pregedinte al Consiliului Judefean llfov cateva ore cat va dura 
ged i nta. I 

Don-rnul presedinte de sedinte Murg Calin 
Cu aceasta ocazie 1'1 salutgm pe domnul Cristache Radulescu 

pregedinte al Consili~~lui Judetean Ilfov. Dac6 mai sunt alte . . . 

Doamna consilier Sitaru Janina Mirela 
I 

Domnule primar consilierii grupului PSD, vii rugam, aqa cum am 
facut-o in  nenumarate rsnduri sa acceptafi pe ordinea de zi un proiect 
de hotariire privind imputernicirea Primarillui General al 
Municipiului Bucuregti de a semna i n  conditiile legii un Protocol cu 
RATB privind acordarea dreptului la transport i n  baza legitimafiei 
de serviciu pentru mijloacele de transport Cn comun de suprafafa 



I 

I 

pentru personalul Primiiriei Municipiului Bucure~ti ~i institutiile 1 
publice aflate in subordinea Consiliului General al Municipiului ~ 
Bucure~ti. Ca ~i sustinere avem aici semngturile a 3000 dla angajati ai 
primariei Bucurept gi ai institutiilor aflate in subordinea Consiliului 1 
General qi vB rugBm ca un act de dreptate fat i  de dumnealor sa 1 acceptati introducerea acestui proiect pe ordinea de zi . ' 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
... avem referat facut de la transporturi cu tot ce trebuie, cu ~ I 

determinarile financiare. Nu ? i ~ 
Doamna consilier Sitaru Janina Mirela 1 
Este vorba numai de semnarea unui protocol pe care I 

dumneavoastrg s3 '11 semnati, sa il negociati cu RATB-ul. i 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Nu este niciun fel de problems s5 negociem cu RA'TB-ul v6d c2 

mai mult ne bazBm pe negocieri acum, am nevoie de determinarea 
financiara, nu spun aceasta ca sB impiedic proiectul, dati-mi-l vad care 
este determinarea financiars, v3 raportez aici pentru ca azi am luat qi eu 
cunogtinfg de modalitBtile de lupti cu RADET-ul, inaint2ndu-mi aceasta 
chestiune pe care eu nu am primit-o dec3t intr-o forms foarte amabila 9i 
am s3 ma exprim. Ea este caducs, au fost platiti toti banii. Deci sunt de 
acord SZI imi depuneti ceea ce spuneti dumneavoastrg pentru ca la 
prima gedintg la buget sper sB v3 spun cB am avut posibilitatea s6 
introducem ceea ce cereti doamnB. 

Doamna consilier Sitaru Jar~ina Mirela ! V-am solicitat sB aibB dreptul sa circule in baza Iegitimatiei de , 
serviciu. $tiam de problema pe care dumneavoastrg o ridilcati 9i anume 
problema banilor, de aceasta am cautat o solufie fiscal& 

Dorr~nul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Da doamn8 de acord cu dumneavoastr8 gi pentru aczeasta trebuie , I 

s3 fac determinarea financiarii de care toats lumea ia cuno~tinf2 pi 
probabil ca vor circula in baza Iegitimatiei de serviciu, far3 probleme. 

Domnul presedinte de ~edinta Murg CAin 
Domnule primar ca sS inteleg exact nu 'il introducem in aceasta 

ped i nts? 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Nu. .<k -.\: , -..--y-- -^--. 

', -/ 
+- 
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Deci, data viitoare. 

I 
Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Notam i n  procesul verbal c8 data viitoare vom introducem o 

hotBrBre cu determinare financiara. in  principiu nu am nimic impotrivii. 1 
Doamna consilier Tapardel Ana Claudia 
Noi am previizut acest aspect al situatiei financiare gi de aceea 

ne-am facut temele, nu am venit doar cu o pretentie la d~lmneavostra 
care este fireasca. Avem aproximativ 4500 de angajati din subordinea 
Primsriei Municipiului Bucuregti, deci ma refer la primarie gi la serviciile 
din subordine costul unui abonament RATB ar fi de 50 ronlluna, 
bineinteles cfi am zis, c3 nu se pune problema de bani pentru cB ar 
circuila pe baza legitimatiei de serviciu. in total ar insemna ca sums 
aproximativ 50 de mii de euro/lun~, ganditi-va c3 se investesc bani, 
sume enorme de milioane de euro in tot felul de proiecte care au ajuns 
sa nu se realizeze niciodata sau care au intarziat ani la rand. Problerna 
acestor angajati, ai dumneavoastra gi ai nogtri, care sunt in subordinea 
noastra gi a cetsfenilor este foarte grav3 pentru cB datorit81 reducerii cu 
25% a salariului au ajuns la un salariu de 500 ron aceasta insemnsnd 
5 milioane. Ganditi-v3 c6 un abonament de 50 de ron ar inslemna pentru 
ei 10% din venitul lor lunar, ganditi-v& ca au ~i familie, copii, trebuie s3 
pl8tesc8 qi intretinere, deci cred c3 este o dovads de umanitate, iar 
suma este derizorie. 

Domnul Pl-imar General Sorin Mircea Oprescu 
Doamn8, reiau: analizeaza bugetul cat de derizorie ar fi suma, 

vreau sii v2 spun c6 far8 raport facut de la ei pentru c8 eu la buget 
acum am mari contorsiuni doamng gi o s2 le auziti $i dummeavoastr2 gi 
o sB le auziti in  comisii in  momentul cand ne intrunim inainte de votul 
general gi o sB vedeti gi dumneavoastra ce se intampla c:u bugetul de 
anul acesta gi ca fiecare ban conteaza. Sunt dle acord cu 
dumneavoastrS ca probabil dimensiunea este mult mai mica fat3 de alte 
IucrSri, v3 raportez ca nu sunt Tncepute gi neterminate, sunt terminate o 
serie intreaga de lucrari, dar se pune inca semnul Tntrebarii pentru ce 
avem in continuare, daca vom putea sau nu ~i vom aveai dimensiunile 
financiare. Aga mi se pare corect fats de toat5 lumea, atur~ci cind luam 
o hotarare sa putem sa o luam in  cuno~tinta de cauz8. Va multumesc. 

Domnul consilier Gorodea Ti beriu Silviu loan I 
Dragi colegi, felicit PSD-ul ca intr-adevar se glndegte la 1 

functionaiii din aceasta institutie, dar daca ma intorc in  urma cu un an 1 



de zile erati aga de vehementi cB cele mai mari cheltuieli se fac cu 
personalul din primal-ie care au gratuitati peste tot, sunt un numar uriag 
... , luam stenogramele gedintelor dragi colegi. Noi am sustinut gi acum 
un an de zile cS acegti oameni ... Si5 se fac3 o analizs concret3. 

Stimata coleg3 nu va fac nicio acuzatie gratuita, dar colegul Stan 
chiar a facut o evaluare la vremea respectiva 9i a spus ... pentru c;3i 
Ontr-adevar atunci aga se considera. Ma bucur ca astazi sunteti alsturi 
de noi s8 facem o evaluare corecta asupra acestei situatii. 

Domnul consilier Pop Romeo Teodor 
Domnule Primar Generala, ne-ati promis de gase luni c5 rezolvati 

aceastB problem& Ajungem ca unii da strhga semnaturi, s3 igi faca 
program propagandistic in institutie ca ei sustin, ca ei fac . .. , de gase luni 
ne-ati promis cg rezolvati aceasta problem2i. Uitati in  ce situafie 
ajungem. Eu vS propun sS facem o gedints de indata s5 aprobam acest 
proiect de hotar6t-e. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Dati-mi voie sB v3 raspund. Nu v-am promis de gase luni, de gase 

luni acord abonamente gratuite la cererea directorilor din intreprinderea 
unde lucrati gi dumneavoastrZi gi din celelalte administratii. Nu exagerati 
VZI rog frumos. 

Domnul consilier Stan Ion 
Domnule primar, ca s3 incepem anul intr-o atmosfer3 de conciliere 

gi de buna Ontelegere. Este o bagatela practic ceea ce a solicitat colega 
noastrs pentru cei din subordine. Nu vgd de ce colegi de-ai nogtri ... pai 
de ce vB lamentati domnilor c6nd ati votat 20 de milioane nu gtiu ce, 30 
de milioane nu mai gtiu ce, este vorba de 50.000 de euro, atst inseamn3 
pe lung. Deci pentru trei mii $i ceva de angajati este o bagatela. Si asta 
putefi s8 o faceti ~i dumneavoastra domnule primar pentru c3 noi va 
Omputernicim pe dumneavoastrS, nu s3 facem o gedints de indata. 

Dar nu mi-afi dat raspuns~.ll la asta pentru c% aici spclne clar cu ce 
v-am rugat eu cu citatia aceasta. 

Domnul lordache Adrian - director executiv Directia Juridic 
Bung ziua domnilor consilieri, buna ziua domnule Primar General. 

Referitor la citafia in  care Consiliul General al M~lnicipil-llui Bucure~ti 
este ..., vreau s3 vS comunic c8 este citafie pentru Consilliul General gi 
nu pentru fiecare consilier 'in parte ca nu mai sunteti parlte personal la 
acest dosar, citatia a venit pentru c3 la termenul anterior s-a ridicat 
problema unei insuficiente timbrari din partea reclamantului Constanda, 
instan!a a refinut dosarul pentru solutionare, evident pentru a da un 



termen s-a facut citarea. Copie de pe actiune referitor la pretenfiile 
reclamantului Constanda sunt depuse la Direcfia Asistent21 Tehnici gi 
Juridica pentru fiecare consilier in parte. 

Domnul consilier Stan Ion 
... vreau gi pentru asta, vreau gi pentru New Nec pentru c3 suntem 

dati gi de New Nec in  judecata, vreau pentru toate procesele in care 
sunt dat in  judecatg sa ne pun3 prim3ria la dispozitie documentele pe 
care le are sa ma duc la avocatii mei, pentru cB nu am incredere cB ma 
reprezintg cineva ca d a d  ma reprezenta nu ajungeam in aceasts 
situatie. Deci vreau pentru New Nec sZi imi puna la dispozitie tot ce are 
primgria, vreau cu Diamandi, vreau cu Costanda, cu Micgunescu, vreau 
cu toti. CZi va deveni perimat sB mai fim consilieri. Dacg nu votgm ce 
vrea lumea dupii strads ne d% Tn judecata. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Domnule consilier tocmai acesta este motivul pentru care am citit 

ast5zi citatia. Documentele pe care le-afi solicitat au fcst aduse 'in 
gedinfa in data de 17 decembrie 201 0. 0 parte din dumneavoastra nu 
au vrut s3 le ia la cunogtints. Am sa va aduc acum lista gi arn SSI va spun 
cine a Iuat actiunea gi cine nu a luat-o in data de 17.12.201 0. 

Doamna consilier Tapardel Ana - Claudia 
S1:imati colegi, nu s-a pus niciodat3 problema in ceea ce privegte 

grupul PSD s3 nu sustinem o C ~ U Z ~  at i t  de important3 pentru angajafii 
din primsrie gi v% rog sZi veniti cu stenograma gi discutam pe baza ei. 

Tn al doilea r8nd dat fiind faptul c% inteleg cZi domnul Oprescu nu 
vrea s3 grsbeascg gi s% urgenteze acest demers al nostru, v% rog gi pe 
dumneavoastrS domnilor consilieri PD-L pentru c3 afi spus cii de 6 luni 
sunteti de acord cu acest lucru, prin sal6 va circula un c,onvocator ca 
dup3 terminarea acestei gedi~ite sa facem o gedinta de indata, av8nd pe 
ordinea de zi un s ing~~r  punct, acordarea de abonamente gratuite pentru 
angajatii Prim3riei Municipiului Bucuregti. Este dreptul nostru de 
consilieri generali de a irr~pune in  cadrul gedintelor extraorldinare puncte 
pe ordinea de zi, ca atare vZi rog nu mai cgutafi pretexte, situatia este 
urgenta gi este oportuns pentru acegti angajafi gi va rog s3 semnafi 
acest convocator gi sB avem gedinta de indata d1,1p3 termin~area gedinfei. 
Practic aceasta va fi dovada celor care le pas% de acegti angajafi. 

Domnul pre~edinte de sedintZi Murg Calin 
Daca propunqi o gedinta de indata facefi gi proiectul. Proiectul 

exista, ok. Va circula convocatorul, dad3 se *aduna numarul de 
' \"# semnaturi este in regula. $ \ ,  

1 

10 



Domn~.~l consilier Vladan Florin Laurentiu 
Nu ag vrea s3 ducem in  derizoriu gedinfa de indata. Ficeasta este 

rugamintea mea. Eu propun sSi ramin6 totugi la latitudinea primar~~~lui ca 
pe o gedintg ordinara dumnealui s3 introducs acest proiect. Pur gi 
simplu ducem in derizoriu ceea ce TnseamnZi gedints de indata. 

Doamna consilier Tapardel Ana Claudia 
Stimate coleg, am sa va rog pe dumneavoastra sa faceti o sinteza 

a tuturor gedintelor de indata pe care dumneavoastra le-ati intitulat cu 
denumirea de urgent. 0 sg vedem ca am picat de mult in  derizoriu cu 
gedintele de indata pent r~~ ca afi convocat de multe ori aceslte gedinte gi 
nu am avut nicio urgent& Cum adic8, ca oamenii acegtia care au un 
salariu de 500 ron sa beneficieze de un abonament gratuit nu este 
important pentru ei? Pentru tine poate nu este important, tlar pentru ei 
insearnna Inca o lung cu 50 ron mai putin la salariu. Oamentii acegtia vin 
cu RATB-ul la serviciu. Dace tie nu ti sb pare important, mie mi se pare 
important sa ajut un om care are un venit de 500 ron. 

Domnul consilier Gorodea Tiberiu Silviu loan 
0 felicit pe colega Tapardel c8 intr-adevsr a uitat gi a$ ruga ... , se 

pare ca daca am o imagine bung imi aduc aminte cil la vremea 
respectiva se faceau gi inregistr8ri de gedinta gi o fac din ochi pe colega 
Tapardel care T'I tr8gea de urechi pe Primarul General cB nu gtiu ci t i  
angajati din aceasts primarie se plimba pe banii primariei, c8 nu gtiu ce 
se mai intimpla gi aga mai departe. Deci nu este nici un fel de 
problem&, nu am absolut nimic, am spus in urma unei analize corecte 
suntem de acord cu aceasta propunere. 

Domnul presedinte de sedints Murg Calin 
Doamna Tapardel, nu v-am dat cuvintul. 

Doamna consilier Tapardel Ana Claudia 
Este drept la replica. lar faceti un abuz domnule Murg. Sa gtiti c3 

gi noi putem s8 v8 chemgm la ordine. C3 aga se spune corect, chemare 
la ordine nu cuni spuneti dumneavoastra, chemare la ordin. Cind faceti 
un abuz gi consiliul v i  poate chema la ordine. Este un abuz pentru ca 
este dreptul meu de a da replica unui coleg. 

Domnul presedinte de sedint8 Murg Calin 
Va rog frumos sa incetati gi s3 v3 purtati normal. 

Doamna consilier Tapardel Ana Claudia ,-= 
<c 



Dumneavoastra nu va purtati normal ficand un abuz qi este a ,,nl' I 
oars ... I 

I 

Domnul presedinte de ~edinta Murg C3lin 
Erau colegi inaintea dumneavoastra gi va rog s5 ii respectati. 

Doamna consilier Tapardel Ana Claudia 
Daci, colegul dinaintea mea s-a adresat referitor la pc, ,rsoana mea 

de ce decideti dumneavoastr8 ~ 2 n d  trebuie sB vin. Faceti 
dumneavoastra regulile? 

Domnul presedinte de sedinta Murg C3lin 
V i  purtati aga cum sunteti. 

Doamna consilier Tapardel Ana Claudia 
Mulfumesc. 

Domnul presedinte de sedinta Mura Calin 
Aceasta este o tiggnie care va caracterizeaza. 

Doamna consilier Tapardel Ana Claudia 
Pentru asemenea cuvinte ne vom int3lni poate la tribunal s i  

explicafi durnneavoastr3 ce se int2mpl3. Si vB rog frumos sa nu mai 
aveti cuvinte de genul acesta la adresa niciunui coleg. Pentru ca nu este 
firesc . . . 

Domnul presedinte de sedinta Murg Cilin 
Este inadmisibil sii nu v5 respectati colegii doamna. 

Doamna consilier Tapardel Ana Claudia 
Nu este firesc sZi faceti jigniri la adresa colegilor. Daca aveti 

antrenament la TV sa jigniti partenerii de dialog, nu este cazul sa faceti 
acelagi lucru gi in  cadrul Consiliului General. Aveti decenfa gi bunul simt 
s3 ne respectati. Eu nu v-am jignit niciodata gi nu am lacut jignil-i la 
adresa dumneavoastra. Aceasta este o dovada clara de lips3 de 
respect, nu numai fat3 de mine, ci gi fats de colegii din sala gi chiar fat6 
de presa. Faptul c3 dumneavoastra v i  permiteti sa faceti nigte jigniri la 
adres3 personala. Asta d3 dovada de lipsa dumneavoastra de educatie 
gi de bun simt, mai degraba. Multumesc. 

Domnul pre~edinte de sedinta Murq Cgl,4-1, 
Domnigoar3 vqauziti? J ? ?  L 

L I 
\ . t 

. ,p . 
I 
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Doamna consilier Tapardel Ana Claudia I 

*. 
11 repet colegului cZi nu este cazul, c3 nu am facut niciodata ; 

asemenea afirmatii referitoare la angajatii primariei gi rog s% vina cu 
stenograma gi cu filmarea video pe care spune cB o are c:a sB fac3 o 1 
asemenea afirmafie pentru CZI asta ar insemna ipocrizie din partea mea 
gi nu este cazul. I 

Ca sB terminam discufia, o s% avem un convocator in  sdl%. Colegii 
care vor sa semneze acest convocator i i  invit s3 semneze. Colegii care 
considera c3 nu este oportun acest lucru vor da dovada de c%t de mult I 

le pas3 de acegti angajafi. I 
I 
I 

- la ora 14. I 0  a venit doamna consilier Anton Mihaela - I 

Domnul consilier Deaconescu lonel Cristinel 
VZI rog frumos sZi luati in  calcul gi subventia pe care nu am reugit 

sa o dam la RADET c%nd acordati ajutoare gratuite celorlalfi angajati gi 
dac% circula pe legitimatie gi nu pe acele abonamente vom avea o 
problem6 respectiv inregistrarea ciilgtoriilor care este necesara pentru 
un program al RADET-ului, nu va putea fi fgcuta. Multumesc. 

Domnul consilier Dinc8 Dumitru 
Stimati colegi, t reb~~ia s21 incepem la ora 13.00, am i~nceput la ora 

14.00. Nu &B adresez nimanui in  mod special, dar am o rugiminte la 
dumneavoastra. Haideti sS IZisam putin ipocrizia de o pairte pentru c3 
oric%t de invergunati ati fi impotriva PDL-ului, trebuie SZI gtiti ca nici 
macar unul dintre cAnsiiierii PDL-ului, PNG-ului sau PRM-ului care fac 
acum majoritatea in Consiliul General, nu sunt impotriva acordirii 
gratuitatii pentru salariajii din subordinea primariei. Nu mai incercati s5 
mai culegeti lauri, s2 VZI vad6 oamenii la televizor c3 sustineti. Nu. $i noi 
ca gi dumneavoastr8 vrem ca acegti oameni sa beneficieze de transport 
gratuit. 

Stimati colegi, dacg am vrut ca sB ii ar8tSm domnului Cristache 
R~dulescu, pregedintele Consili~~lui Judefean, cat de de~tepti suntem, 
cat de extraordinari suntem, am reugit. Dgnsul ne-a infeles, gtie despre 
ce este vorba. 

Un singur lucru fin SZI vB aduc la cunogtinti. Eu ~ 2 n d  am ajuns 
consilier general am ajuns prin bunavointa partidului cans m-a pus pe 
liste, dar pentru a ajunge consilier general am muncit in  draci. Am 
muncit extraordinar de mult in  cel pufin trei sectoare. Pentru chestia 
aceasta nu accept sub nicio form8 ca nigte oameni care fac ~mecherii, 
eu sa fiu pus SZI platesc in  eventualitatea in care omul acesta va c%qtiga 
procesul. Eu personal nu am fost impotriva acordgrii PlJZ-ului pentru 
Constanda, nu accept s3 fiu dat in  judecati gi sG fiu pus sa platesc, 
pentru ca atunci fac uh exercitiu de vointa absoluta gi spun in felul 

I ,' --- 
\, 
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urmBtor: domnule primar gi domnilor politicieni, daca consilierii generali 
sau locali dintr-o primarie iau nigte hotarari, nigte decizii in virtutea legii, 
acegtia nu trebuie sanctionati de cBtre lege data nu se dlovedegte c5 
oamenii acegtia au avut nigte interese gi au fBcut altfel dec:At le-a dictat 
congtiinfa. DacB lucrurile stau aga gi nu se poate ajunge la situatia i n  
care consilierii sB nu fie sanc!iona!i, haideti sB desfiinthm consiliile 
locale, judetene, municipale gi atunci ramanem cum erani pe tin-~pul lui 
Ceaugescu, cu Marea Adunare National6 gi cu Consilicrl Executiv. Deci 
eu nu sunt de acord cu chestia aceasta gi cu riscul cB se va supBra gi 
domnul primar gi altii, in  momentul i n  care RADET-ul vi3 fi dat unui 
partener privat eu mB voi opune din toate puterile mele gi \/a spun gi ce 
fac gi cand spun cB fac, voi face. Voi mobiliza populatia Bucuregtiului gi 
ii voi scoate 'in stradB pentru cB aceastB privatizare a RADET-ului va 
'insemna far3 niciun fel de exagerare marirea pretul~ii la gigacalorie gi 
punerea unei presiuni extrem de mari asupra populatiei Buc;uregtiului. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Domnul Stan, am 'inteles c3 ati primit deja dosarul pentru New Nec 

gi aici avefi documentaSiile, am s i  le dau colegilor mei gi sB semnati 
pentru actiunea cu Costanda. Pentru toatB lumea exista o copie care vB 
stB la dispozitie din data de 17 decembrie 2010, numai 12 consilieri au 
dorit sB le ridice. Le aveti la DATJ din data de 17 decembrie. 

Domnul consilier Stan Ion 
Nedorind sB fac polemica cu nimeni, nici cu colegul DincB, care 

imi este gi prieten, far2 TndoialB are dreptate i n  ce a spus. Clomnul DincB 
pot sB vB 'intreb gi eu ceva prietenegte? Cine se face vinovat cB am dat 
mogtenitorilor familiei Maria TBnase, data nu majoritatea aceasta, 70 gi 
ceva de milioane de euro? I-am dat mogtenitorilor familiei 'TBnase. DacS 
majoritatea din consiliu ar fi trimis reprezentanti, prin clepartamentul 
juridic, prin case de avocatura sB demonstreze cB sunt nigte manevre 
acolo nu dadearn banii acegtia. De aceea suntem ingrijorafi sB nu pBtim 
gi cu Costanda acelagi lucru. Dar diferenta dintre Maria Tanase gi 
Costanda este cB aici cere in  nume propriu Costanda c6te 4 milioane de 
euro gi atunci fiecare dintre dumneavoastra care sunteti casBtorit vefi 
divoqa ca sB lasati familiei ca sa vB ia parul din cap. Suntem in  situafia 
daca aceeagi instantB se pronuntB stimati colegi ... , acum devenim 
foarte seriogi. L-ag ruga pe domnul primar Oprescu ca acea casa de 
avocatura pe care a angajat-o 'in numele nostru, eu personal am sB 'imi 
pun gi un avocat . . . , am inteles cB avem o casB de avocat~~ra . .. 

Domnul Primar Genera t Sorin Mircea O~rescu - -.* 

Nu mai avem pentru cB gtiti ca, am retras . . . 
,I * 
1 \,If ---: 
1:; 
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I i I 
I Domnul consilier Stan Ion I I 

I j .  I ~ c a z u l a c e s t a f i e c a r e s ~ v ~ l u a ~ i a c e a c o m u n i c a r e s ~ v a P ~ n e ~ i  
aparatori ca vefi fi buni de plat& , 11  11 

I l i  ' deferitor la ultima chestiune c u  tichetele RATB, cu gratuitet/le 

i 
pentru RATB, domnilor, haideti s3 fim ingiduitori pentru c i  nu est'g! o 
nenorokire gi vreau sS raspund I domnului consilier 
Domnule este o poveste cB subventia ... , subventia este o 
:be mare pe care o dam pentru RADET gi subventia pentru 
pentru bilete este o sumi infime. Acestea sunt difwenjele. 

I N  - 
I Domnul consilier Giugula ~ o r u '  Mihai I I 

f * 

I :  . Domnilor colegi, cred cB veti fi in  asentimentul 
domnului Primar General o intrebare. ?tiam ca am votat o hotarere /?[in 
care obligam primaria sB ne monteze camere video gi internet pentru a 
face publice gedintele Consiliului General. De ce domnule primar de u n  
an gi jumatate nu avem montate camere video i n  sala de gedinta c k ~  
poat8 fi vBzute toate gedintele de consiliu de cetatenii ~ucuregtiului~,'$i 

' Bnd a'veti de gsnd sB montati acestsistem video in  aceasta sala? 
1 I 

I I / ;/ 
Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu , 1 1 '1 ; i  , 
UItima datg csnd I-am intrebat pe directorul de la Directia 

~ ~ e r a f i u n i  mi-a explicat cB de la inceputul anului acesta beneficiem."~a 
sesizarea dumneavoastra de acum constat c3 nu beneficiem gi am 'SB 

va dau rSspunsul data viitoare gi am sB va numesc gi pe cei care se fac 
vinovaji de aceste intsrzieri. 

I I !I\ 

I 

I I 1 1 $ 1  
I 

I ,  

I Domnul consilier Giurrula Doru Mihai I 
I /  11 11  

I 

$i sanctiunile pe care le-ati aplicat. Este inadmisibil de un ah'de 
zile sg nu avem camerele video sS putem s i l  dam pe net gedintele 
Consiliul~~i General. I 

I / : j  
I /  t I 8 ;  ri 

I I 
I 1 

Dorrlnul consilier Rizoiu Mircea I I 1 li l j  

I '  Nu am luat cuvlntul des de la tribuna aceasta dar de data aceasta 
ma si$t obligat SZI vB reamintesc un lucru: dacs spre exemplu, ne-ar,da 
in  judecata nigte oameni care stau la umbra unor constructii haotice in  
Bucurkgti cB li s-au aprobat unora constructii care ies din tipicdl :de 
constructii a unei capitale, sB gt:iti: cB ag accepta sB fiu impricinpt in  
aceasta situatie. Sau alte lucruri legate de viata celor care traiesc in  
acest orag. Dar ca s3 ap3r interesele unui hot, gi vG spun de ce este hot, 
~onstanda a furat intreprinderea unde am lucrat eu. Eu gtiu despre ce 

I este vorba, a furat-o, aga cum au furat multi de altfel multe activkhn 
tara aceasta sau au fost luate cu japca. El gi-a inchipuit c3 i n  conbiiiile 
acestea se poate orice pentru c l  jurisdictia i n  RomBpia, asta se pare. 
este valabila pentru cei cu bani gi mqi putin pentru ceibare nu au bani. 

I I \  
I 

I \ ! J ' .  -, - -2 - .--- 1 - - -  
I: 

I i." ' 5k==J 1 
1 < 

-; i-'- - -l-c:=' 



I 

E 
l 

I I I 

I I 1 
; 11 

Dace d t ~ m  ss ne glndim, menire; dumneavo'astrii gi cred c8 Si// a 
noastri in  general este sa ap3rSm in primul r ind interesele teritoriblui 
din ~ucuregtiul acesta gi nu a unora care se prevaleaza gi stau la 
umbra huntilor de bani fecuti aga cum au fost facuti gi cum v-am ba i  
spus. Multumesc. 

I 

i 
I I 1 I 

I Domnul consilier Voicu Mihai 
I Domnule primar, in  legatura cu declaratia dumneavoastra de jeri, 
alalteieri la intalnirea cu Pro Democratia gi c; societatea civili. EU bu 
am auzit, aga mi-au transmis colegii gi vS rog SZI confirmati saq s3 
infirmati. Ati facut aprecierea ca, consilierii generali de la comisia be 
culturB au mers prin teatre gi au fecut presiuni cu bugetul, c3 Sake 
consilieri de la aceasta comisie au mers gi au facut presiuni. Ag vrea sa 
l i  numiti pe cei gase, dace eu cumva m i  numar printre ei, dace suntsau 
daca eu gtiu.. . 

I 1 

I 
Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Nu gtiu cine v-a informat, dar asta este ca in  bancul acela: nu 

vorba de un mercedes este vorba de o bicicleta gi nu gi-a cumparat-o ci 
i-a fost furata. Am facut urmatoarea apreciere: le-am povestit-o cu ltitlu 
de glutha cB directorul de la culture a intrat peste gase directori printre 
altii de  teatru gi a Pnceput sB le spun5 lectia cu care plecase de acasi, 
de la primarie ,, vB rog ca bugetul anul acesta s3 i l  socotiti, s5 fie cu 25% 
mai mic pentru cB ...". RBspunsul a fost identic c3 asta stlrnegte rQsul, 
pentru cei 5ase directori de teatru pe care nu am s3 Pi numesc niciodata 
pentru cB eu am luat-o in glum8, "Domnule hai mai lasa-ne in  pace cu 
povegtile acestea, spune-ne cat trebuie SZI dam". I 

1 :  
I 

I I ! 
Domnul consilier Voicu Mihai I I 1 I !  

Deci nu era vorba de comisia de culturs sau de consilierii 
generali. A fost o confuzie. ) i 

1 ! 
Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 1 Exact. Dar probabil ca nu a fost atenta Anelida gi a zis ca mai 

creeazk Tnca o discutie. I 1 j; 

I 
I 

I 

I I I ; 
I I j  

Domnul consilier Pop Romeo Teodor I 1 
$i v-afi interesat in  ultimii trei ani unde dadeau? , 

I 
I I ~ / ! /  
I ; I  

bomnul Primar General Sorin ~ i r c e a  Oprescu / 
I 6 ;  Da, dar gtiu doar eu gi am s3 va spun la momentul potrivit. j I 



~ o m n u l  consilier Pop Romeo Teodor I I 1 '  
I *  

91 ce masuri ati luat? I 
I j / 
I 

1 i ' I  1 ii 
I 1 :/ 

, - (a ora 14.30 a venit doamna consilier Popa Maria - { i,; 
j 

1 
I 
1 i 1 ;  

Domnul Primar General Sorin ~ i r c e a  Oprescu ,I i;! 
' I ,  I (I 

Masurile le-am luat, ca dovada ca au intrebat, este la miritea 
coguiui1 daca nu ... 1 I 

1 , d . I : ;;,I , 11 t; 
t I 

domnu~ presedinte de sedinta ~ u r g  CBlin 1 
Va supun la vot propunerea domnului Primar General de a scoate 

e pe ordinea de zi punctele 1, 2 pi 36. / I /  
Cine este pentru? majoritat6 de voturi, impotrivS? 0 votiiri, 

abtineri? 0 voturi. I ! I ?  

Cele trei puncte au fost scoase de pe ordinea de zi. I 

1 I 

1 I I 

domnule Primar General, grupul PD-L vB propune sB scoated ?I be 
pe ordinea de zi urmatoarele puncte: 8, 9, 10, 11 ... , sunt amanarile. 
Sunt derute la amlnare astea. Nu exista vot de amlnare. ~ t u n c i  le 
lasBm aqa. I 

! I i  
I 

I I j 1 
1 8  

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu I I S  I 

Mai imi propune ceva PD-L-ul sau . . .? I '  
I I j 

I I 1  

i :  
Domnul presedinte de sedintB Calin I )  .. 
Imi retrag propunerea. 1 / '  

I 

Supun la vot propunerea de a introduce pe ordinea dg zi 
suplimentarB proiectul de hotiirgre privind acordul de cooperare 
Ontre Municipiul Bucuregti gi S C Metrorex S.A. I 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 v 
abtineri? 0 voturi. 

I 
I 

Supun la vot propunerea de a introduce pe ordinea db zi 
suplimentara proiectul de hotargre privind imputernicirea ~rimarului 
General al Municipiului Bucuregti sii negocieze gi sZi semneze, On 
conditiile legii, un Contract de cooperare Cntre Municipiul Bucuregti 
gi Judetul Ilfov, On vederea irrrplementiirii On parteneriat a 
~roiectujui" Penetratie Prelungire Ghencea - Domne~ti". i 

cine este penhi? majoritate de voturi, impotrivg? 0 vbturi, 
ab!ine,ri? I vot (Nedelcu C.). I , I  

Acest proiect a fost introdbs pe ordinea de zi. 
I 

3 \ 
\ - '  I 

1 

I 
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Supun la vot propunerea dorr~nului Primar General gi anume 
proiectul numarul doi de pe ordinea de zi suplimentar8, cel pe dare 
tocmai l-ati votat, sB fie punctul nr. 1 pe ordinea de zi a gedintei. 8 7 ' ! 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriv8? 6 vo:turi 
(~oterabu C., Nitu R., Grigorescu R., Alexe F., Scarlat H., Meran D:), 
abtineri? 0 voturi. 1 il 

~e ordinea de zi primul punct va fi proiectul cu judetul llfov. 1 ! 
i 

I ! 
1 li 

Alte propuneri nu mai sunt, haideti sa votam ordinea de zi in 
integralitate, aga cum a fost ea completats gi amendata. 1 ,! 

cline este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 1 Ivot 
(Scarlat H.), abtineri? 5 voturi (Poteragu C., N ip  R., Grigorescu R., 

! 
Alexe F., Meran D.). I 

Ordinea de zi a fost votata. 1 I 

' I  
i i 

t 
I 

Dupa cum remarcati, avem o informare a domnului Primar GenLral 
privind gestionarea serviciului public de alimentare cu energie termica, 
dar inainte de acesta ag dori daca imi permiteti sB dau cuvi'ntul 
domnului pregedinte al . . . I ! 

I 
I 
I I 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu I , 

i n  prima parte observati cg apare pe ordinea de zi o informar& cu 
privire la gestiunea serviciului public de alimentare cu energie termica in 
Municipiul Bucuregti. Asears a avut loc o primii intilnire Tntre cei care au 
facut auditul RADET-ului pentru c5 dac3 continuam in  felul acesta 
sfgrgitul anului ne apuc3 intr-o situatie in  care nu mai putem' sa 
compensam energia termics pentru populatie. Eu inteleg reaciiile 
pozitive sau negative, negative mai mult decit oricare alt3 ... , am dorit 
ca consilierii pe care i-am invitat gi i-am invitat pe toti, sa ascl-~lte raportul 
lui Price Water House gi propunerile pe care le-au facut. Dumneavoastra 
nu veti putea vota niciodata i n  necunogtinti de cauzi gi atunci "om 
continua cu informarea dumneavoastra gi informarea populafiei i n  modul 
cel mai transparent pentru cG solutii alternative nu exists. Acesta este 
adev~rul i n  momentul i n  care st8m'de vorb8. Chiar dace unii doresc ca 
tot bugetul Primariei Municipiului Bucuregti s8 se duci  pe RATB gi pe 
RADET gi sB nu functioneze oragul eu cred ca aceasta ar fi 1-11tima 
aberatie pe care putem s& ne bazsm. Ag vrea sS ma adresez cu 
aceask ocaziei gi doamnei lider de sindicat de la RADET de a nu 
incinge lucrurile mai mult decit sunt ele incinse pentru simplwl motiv ca 
este foarte ugor sB provocam hirtii de genul acesta care in momentul de 
fat8 sunt ca duce. Dumneavoastra gtiti foarte bine cB noi ne-am insugit 
$i creditele pe care le-ati luat dumneavoastra-de-a lungul anilor pentru a 
perfectiona gi noi plgtim aceste:credite la care se adauga o datorie 

I' j *+ \ I  . I 
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I 
I I !  

I I I 

istorica din 1995 care in anul 2000 cunoagte recrudescenta brin 
arestarka gi condamnarea directorului de la RADET. Deci pentru mine 
chestiunea este foarte clara. Ajuns in  fata faptului ca cererea, consum~~l 
care se produce cu auditul pe care I-am executat ma indreapta catre 
aceasta forma, ceea ce a hotarat consiliul a fost respectat intru-toctpai. 
A ramas neacoperita prima suta de milioane din anul acesta la datoria 
ELCEN. Asta a ramas neacoperit. Banii consumati de populatie, a m  
acoperit cu banii restul gigacaloriei consumatB de populatie. Nu la timp, 
hseamna cu 6 zile mai t8rziu. Adresa ins8 este facut3 preventiv. 
Apreciez sensibilitatea directorului general i a directorului dd la 
operatiuni probabil, de la RADET. Ag vrea sB gtiti c3 noi ne-am onorat 
aceste chestii. in  continuare dumneavoastra veti primi acest audit, am 
sa va rog sa va uitati pe el, sa v3 forniulafi intrebarile, la intrebari se 
raspunde inainte de gedinta in  care noi incepem s i  declangam, daca 
dumneavoastrB veti fi de acord. DacB nu veti fi de acord, 
dumne1avoastr6 veti produce atunci alternativa pentru a putea functiona 
Primaria Generals a Municipiului Bucuregti. Cu toati responsabilitatea, 
i n  momentul c ind banii sunt adunati pi o sa Ti vedefi, catre RAT6 gi 
catre RADET, in  momentul acela este mai mult decit un sfert din 
bugetul primlriei. i n  momentul acela se produce gi declicul. Nu putem 
sa ... , aproape de 60%, 58%. Mai mult decit jumatate. I 

Domnul consilier Popa Griqore loan I 
I 

Materialul luat i n  discutie ieri sears nu este un audit al RADET- 
ului. Sunt luate in  calcul nigte ipoteze date de catre administratie, de 
catre Primaria Municipiului Bucuregti, nigte informari date de c6tre 
RADET pe baza carora domnii de la Price Water House au facut o 
prezumtie, un scenariu. De fapt au facut trei scenarii gi au recomandat 
unul dintre ele. Eu v i  propun ca s3 nu imixam acest subiect astazi gi sa 
nu crem confuzie in  mass-media sB facem o gedints separate de 
Consiliu impreuna cu dumneavoastr3 numai cu acest subiect, pentru c2 
sunt destul de multe lucruri de spus gi nu ar fi foarte bine sa le abordam 
astszi. Multumesc. 

1 

I *  

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Eu am acoperit informarea. 

I 

Domnul pre~edinte de ~edinta Murq Ciilin 
Este o propunere pe care ne-o insugim cu totii. 
I 
I 1 

I I 

Domnul consilier Scarlat Horia I 
Referitor la acest stud,iu vreau ca pentru data viitoare aga cum a 

propus gi colegul nostru de la Partidul - Denlocrat, sa ne preg3tim cu 



&spudsul la douB intrebari. Cine vine in  Bucuregti sZi investeasca ba~nii 
?n patrimoniul public al Primariei Municipiului Bucuregti, patrimoniu care 
este mai vechi de 50 de ani? $i a doua intrebare, daca in Bucuregti i n  
acest moment 50% din populatie treiegte cu un salariu minim pe 
economie cum vor putea plati 600 ron pe gigacalorie Tn 2012? I 

Tot din acest studiu care ne-a fost prezentat ieri gi timp de 24 he 
I 

ore nu am avut timp sB i l  citim gi sa ne document3m aga cum ar trebui, 
este foarte clar cB exist3 o intentie pozitiva de a se imbunatatii calitatea 
acestor servicii, dar de multe ori aceasta calitate gi sub pretextul acesfei 
calitsti se ascund lucruri care pot sB lase gi sB ridice foarte multe semne 
de intrebare. Cu speranta c8 ne vom preggti in  primul r ind pentru 
aceste douH intrebari pe care le-am pus in  acest moment, doresc 
totodata SZI mai subliniez un singur fapt. Daca in 2008 se respecta 
protocolul dintre Primaria Municipiului Bucuregti gi Ministerul ~facerilor 
Interne, nu se ajungea in  acest moment la penalitstile care sunt acum la 
ELCEN. DacB se platea la timp gi se respecta ace1 grafic in 2005 poate 
c5 acum eram in  cu totul altB situatie. Dar asta o las3m pentru data 
viitoare gi totodata inchid cu faptul cB mi se pare interesant cB studiu) a 
fost platit de AMRSP in conditiile in  care eu nu imi aduc aminte sa se fi 
alocat buget pentru acest studiu care a fost platit de AMRSP. Asta este 
o problema la care poate in  timp vom primi raspuns. Mul.[umesc gi v3 
doresc c i t  mai mult8 luciditate in acest proiect. 

I 
Domnul consilier Nedelcu Costel 
Stimati colegi de c ind sunt in  Consiliul General nu am primit 

niciodata vreo informare a conducerii RADET, a problemelor pe care( le 
are acolo gi a ceea ce doregte sB faca. Ce management desf8poara 
acolo. Se vine dintr-o data cu un studiu pe care eu 'il respect, respect 
echipa pentru c2 eu gtiu ce inseamne s8 muncegti la un studiu, dar 
problema este urmatoarea: la pagina 37, evolutia tarif comercial versus 
tarif suportabil este o curbs ascendenti. Nu se gtie unde se termin8. Nu 
se gtie daca va fi 700, poate va fi gi mai mult. in  al doilea r ind venitul 
mediu pe gospodarie se presupune cH va cregte, se va dubla. Pe ce ne 
bazsm c2 vom avea un venit dublu pe gospodarie ca sa credem ca vorn 
putea plZiti acegti bani? !n conditiile acestea eu v-am mai spus gi este 
inregistrat in  procesul verbal din gedintele trecute ca se urmaregte 
privatizarea RADET-ului in conditii total obscure. I 

I 
Domnul consilier Popescu Costin Adrian 
Din p3cate domnul Primar General nu mai este de fats, vroiam s5  

Ti adresez citeva intreb8ri. Daca s-a stabilit cB facem o alta gedinta nu  
vreau sB spun decat cZi dupa parerea mea comanda acestui studiu, 
tema care s-a dat celor de la Price Water House este total gregita. iSe 



urmaregte de fapt a se muta cheltuiala Consiliului General in  spatele 
cetatenilor doar printr-o privatizare a acestui RADET in  rest nimic nou.( 

I 

I Domnul consilier Stan Ion 
I Am sB fiu foarte rapid. Suntem de acord cu propunerea colegu~lui 
nostru lonut Popa de la PD-L de a face o discutie numai cu aceasta 
terns. De akemenea, ar trebui dupB acum sB faca demersuri domnul 
primar s3 'i'l aduca pe domnul director de la RADET aici gi banuiesc c5 
sunteti de acord colegii de la celelalte partide s i  ne spuns ce a avut 
dlnsul in  vedere cand a acceptat acest studiu gi nu in ultimul rand 
oferim gi variante bucuregtenilor, poate gesim o varianta sB igi bage 
centrale proprii de apartament sCi desfiin{Sm definitiv RADET-ul. 

Domnul consilier TBnase Ion Gabriel 
Intru-clt exista aceste probleme de foarte multa vreme haideti $a 

vedem Autoritatea de Reglementare a Tarifelor ce a facut de clnd d-a 
infiintat plnB astszi? Apa cB doresc ca AMEREB gi AMRSP-UI sa igi 
face un raport de activitate pe care SZI ni-l prezinte in  proxima gedint8. ~ 

I 

Domnul presedinte de sedintB Murq CSlin I 

Dornnule pregedinte al ~onsiliului Judeiean llfov vB rog s6 lu&i 
cuvlntul. Este propus proiectul, este pus pe ordinea de zi la n u m ~ r u l l ,  
dac3 doriti s5 luati cuvlntul. Nu vorbegte domnul pregedinte, domqul 
Vladan dumneavoastra ati propus proiectul, VZI rog sii i l  susfineti. I ~ 

I 

Domnul consilier Vladan Florin Laurentiu 
Pradic acest proiect optimizeazl cirkulatia in  zona ~ re lun~ i rba  

Ghencea - Domnegti. Pe partea Municipiului Bucuregti acest proiect 
prevede finalizarea a trei benzi pe sens incheiate cu un pasaj peste 
centura Bucure~ti-ului gi calea ferat8. hcheierea acestui acord prevede 
practic ca fiecare unitatea administrativ teritorials, in  spete Primaria 
Municipiului Bucuregti prin Primarul General gi Consiliul Judetean phn 
domnul Cristache RBdulescu sB incheie un acord prin care ke 
angajeaza s5 igi finalizeze IucrSrile pe raza teritoriala administrativa a 
fiecaruia. Aici am gi un amendament la art. 2 din cadrul Acordului de 

I Cooperare 8i anume: ,,responsabilitatile partilor pe zona pe 
responsabilitate administrativ teritoriala, respectiv pe teritoriul judet~~lu~ 
llfov responsabil este Consiliul judetean llfov iar in  Municipiul Bucurepti 
responsabil este Primaria Municipiului Bucuregti". Practic fiecare parte 
igi va asigura finantarea gi efectuarea plStilor. 

Domnul presedinte de sedints Murg Calin 
Supun la vot amendamentul domnului Vladan. 

, . .i": 
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I Cine este pentru acest amendament? unanimitate de voturi, 
impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi 

Amendamentul a fost adoptat. 
I 
I Domnul Cristache RBdulescu - presedintele Consiliului ~udetean 
llfov I 

I Domnule pregedinte de gedinta ... 
I 

I I 

Domnul presedinte de sedintg Murq CSlin 
I Domnul Popescu, era o ma&urd de colegiaitate gi de respect. VZI 
supun -- ---- 'la vot propunerea ca domnul pregedinte al Consiliului Judetean 
llfov sa se exprime? Am votat amendamentul gi domnul pregedinte mi!a 
cerut cuv2ntul. 

Supun la vot proiectul de hot5r8re privind imputernicirea 
Primarului General al Municipiului Bucuregti sa negocieze gi s5 
semneze, in conditiile legii, un Contract de cooperare indre 
Municipiul Bucuregti gi Judetul Ilfov, in vederea implementirii in 
parteneriat a Proiectului" Penetratie Prelungire Ghencea ~ - 
Domnegti", i n  integralitatea lui cu amendamentul adoptat. ~ 

Cine este pentru? 44 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 votul-i. 
I 

 cum pentru cB domnul Popescu care este gef la piete a cetut 
acest lucru, supun la vot propunerea ca domnul pregedinte al ~onsiliu'lui 
Judetean llfov sa ia cuvantul. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. ~ 

I 
I 

Domnul Cristache Radulescu - presedintele Consiliului ~ude!eLn 
l lfov 

Domnule pregedinte de gedinta, domnilor consilieri generali a fost 
o mare placere sB ma aflu in  mijlocul dumneavoastra, intr-adevar sunteti 
un consiliu lucrativ gi aceasta ma bucura, fiecare igi spune opinia, cel 
rnai important lucru de astlzi este faptul cB ati dat dovadi de intelegere 
pentru cetatenii Bucuregtiului gi pentru cetatenii llfovului gi a!i votat gi 
pentru unii ~i pentru ceilalti ca s5 le uguram un pic circulatia in  zo'na 
Pasajului Prelungirea Ghencea - Domnegti in  speta unde este cal(ea 
ferata, trecerea la calea ferata unde stau gi bucuregtenii gi ilfovenii c7te 
2-3 ore. VS multumesc in  numele ilfovenilor inca odata gi sZI dea 
Dumnezeu sii i l  terminam anul acesta. 



I 

Domnul presedinte de sedinta Murg Cslin 
Trecem la urmBtorul punct be ordinea de zi, proiect de hotarire 

privind aprobarea studiului de fezabilitate ~i a indicatorilor tehnicb- 
economici pentru obiectivul de investitii ,,Bazin municipal de inotY( 

Cine este pentru? 16 voturi, impotrivB? 0 voturi, abtineri? 17 votbri 
I 

(BacBintan I., Budulan P., Chirig M., Cosma R., Cruceanu E., 
Deaconescu I., Gorodea T., lvagcu T., Mihailovici V., Murg C., 
Neagu M., Nemeg C., Pirvu C., Popa G., Raicu M., Rldoi S., Toma V. j. 
I Acest proiect de hotlrare nu a fost adoptat. 

Trecem la urm3torul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarere 
privind aprobarea documentatiei tehnico - economice pentru I 

obiectivul de investitii "Reabilitare sistem rutier Str. Eraclie Arioni' 
Cine este pentr;? 20 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 20 voturi I 

(BBcBintan I., Budulan P., Chirig M., Cosma R., Cruceanu E., 
Deaconescu I., Gorodea T., lvagcu T., Mihailovici V., Murg C., 
Neagu M., Nemeg C., Pirvu C., Popa G., Raicu M., Rsdoi S., Toma W.,  
lovici V., Stan N., Rogeti G.). 

Acest proiect de hotsrare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotiriire 
privind aprobarea modificarii gi completarii anexei 1 la Hotargrea 
C.G.M.B. nr.25412008 privind administrarea retelei stradale 
principale ~i a lucrarilor de art& din ~ u n i c i ~ i u l '  Bucure~ti $ i  
abrogarea Hotiiririi C.G.M.B. nr.23512005. 

Nu sunt materialele in  sala? Se pare cB am avut o problema p(ur 
tehnics, domnule Secretar General v3 rog. 1 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Am avut o problem3 cu copiatoarele nu am mai avut tone I.., 

Volumul proiectelor a fost foarte mare. I 
I 
I 

Domnul presedinte de sedints Murg Calin 
Supun la vot proiectul ' de hotarire privind aprobaiea 

modificarii qi completarii anexei 1 la Hotgrirea C.G.M.B. 
nr.25412008 privind administrarea retelei stradale principale Si' a 
lucrarilor de art i  din Municipiul Bucure~ti ~i abrogarea Hotaririi 
C.G.M.B. nr.23512005. 

Cine este pentru? 12 voturi, impotriva? 2 voturi (Badulescu k. ,  
Pop R.), abtineri? 23 voturi (BBcBintan I., Budulan P., Chirig M., C o s ~ a  
R., Cruceanu E., Deaconescu I., Gorodea T., lvagcu T., Mihailovici y., 
Murg C., Neagu M., Nemeg C., Pirvu C., Popa G., Raicu M., Radoi S., 
Toma V., lovici V., Stan N., Rogeti G., Scarlat H., N$U R., Poteragu C.). 

I 
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I 

I 
I 

Acest proiect de hotirere nu a fost adoptat 
I 

I 

I 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotirdre 
privind darea in folosintii gratuiti pe o perioadii de 5 ani a unui nr. 
de 250 biciclete achizijionate de municipalitatea Bucure~ti. 

1 
I 

I 
I Domnul consilier Stan Ion 
I Domnilor de unde am luat bicicletele, care este criteriul pi cumle 
impsqim? Cui le impiqim? La copii premianti amareti din familii serabe 
... sau de ce s-au luat bicicletele acestea? 0 s3 mi se spun3 ca din 
sponsorizari, dar puteam sa facem din sponsoriz3ri o crep3 sau altceya 
nu neapsrat aceasta. Nu suntem de acord, nu vom vota ... , psi dacs 
sunt 250 biciclete din acelea de o mie gi ceva de euro ... I 

I 

Domnul presedinte de sedint3 M u r ~  Cslin 
I 

I Dac3 erau de o mie de euro ... 
I 

Domnul consilier Stan Ion 
Deci nu suntem de acord cu acest proiect, pen3 nu suntem 

Ismuriti in  ce conditii, cine le-a hat, cum le imparte pi cui? I 
I 
I 

Domnul presedinte de sedints Mura Calin I 
L-ati auzit pe dom,nul secretar.. . .nu v3 pot rsspunde. Este cine 

care poate s3 ne raspundi? I 
I 

Doamna Grigore Oana - dir-ector executiv Directia de Mediu I 

Bung ziua doamnelor pi domnilor consilieri generali aceste 
biciclete au fost achizitionate pentru a promova educatia eco-civics i n  
Bucurepti. Prin programul integrat de gestionare a calit3tii aerului, una 
din mssuri este aceasta de a face educatie eco-civics. Bicicletele au fost 
achizitionate pentru institutii publice pi unitBti de invatamant. Costul uqei 
biciclete este de 500 ron, a fost achizitie publics, licitatie in SEAP. Au 
fost repartizate pe toate sectoarele, a fost aleass chte o unitate de 
inv8tsmAnt din ciclul gimnazial pi o unitate de inv8t8rnZ1nt din c id~u~ 
liceal. Sunt unitstile de inv8tsmlnt in  care Directia de Mediu prin 
serviciul Educatie Eco- Civic3 merge pi face educatie. I 

Domnul consilier Popescu Costin Adrian I 

intrebarea mea este urm8toarea: la ce folosesc aceste biciclete la 
RATB, la Teatr~~~l  Odeon, la Admini& dull~i Imobiliar? 

1 r 
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I 
Doamna Grigore Oana - director executiv Directia de Mediu ~ Aceste biciclete sunt puse la dispotitia angajatilor pentru a le folo,si 

in  deplasarile lor prin orag. !ncercim s i  promov3m bicicleta ca mijloc de 
transport nepoluant aga cum se inthmpla in toate capitalele europene. ~ 

I 
1 I 

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin 
Noi ne exprimam prin vot, doamna director a avut un punct de 

vedere. 

Domnul consilier Popescu Costin Adrian 
Eu am o propunere dac3 sunteti de acord. Poate prin intermedilul 

Administratiei Striizilor, aga cum au ace1 departament cu parcarile $a 
punem aceste biciclete gratuit la dispozitia cetatenilor cum este in  toafe 
capitalele europene. Cu monede sB le foloseasc~ oamenii nu anu4ifi 

Domnul consilier Florescu Drago I 

Dace tot suntem la datul cu paresea eu propun ca aceste 
s i  fie repartizate r~umai in unitstile de inv8timSnt liceal. 

angajati din institutii care le vor lua acasa pe perioada aceasta de 5 ani. 

Domnul presedinte de sedint3 Murg Calin 
Pentru asta este necesar un alt proiect. 

Domnul presedinte de sedinta Murq Cglin 
Sunt de acord cu dumneavoastri dar pentru asta este necesar 

alt proiect. I 

Domnul consilier Rizoiu Mircea 
Domnule pregedinte am o Tntrebare pentru doarnna. CSt costa 

bicicleta? 500 ron? 

un 

Doam~ia director Oana Griqore 
Da. 

~ 
Domnul consilier Vladan Florin Laurentiu 
Am impresia c3 noi suntem pugi in  fata faptului implinit. 4rn 

aprobat noi achizitionarea acestor biciclete? 

Doamna Oana Grigore - director executiv Directia de Mediu 1 
Prin bugetul pe anul 201 0 au fost aprobati bani pentru proiecte i n  

domeniul protectiei mediului. 
I 

Doamna consilier Chiris Mariana 
? ; 1 " ,  J 



Pe mine ma intereseaza care sunt criteriile de selecfie ale l~ceelor 
sau gcolilor carora li se dau aceste biciclete. 

I 

Domnul presedinte de sedinta Murg Cslin 
Nu se dau la gcoli, se dau la RADET, RAT6 ... 

Doamna Oana Griaore - director executiv Directia de Mediu 
S-au dat ~i in unititile de inv6fBmant. 

Doamna consilier Chiris Mariana 
S-au dat gi in  unitati. 

I I 
Domnul presedinte de sedints Mura Calin 

I Doamna Chirig, dumneavoastra ati intrebat care au fost criteriile 

I 
pe baza cgrora s-au repartizat aceste biciclete. Doamna director v6 rog 

I sa rgspundeti la aceasta intrebare. 

Doarnna Oana Griaore - director executiv Directia de Mediu 
Sunt unitatile de inv3tSmiirrt in  care Serviciul Educafie Eco-CivicS, 

prin reprezentanfii s8i a mers gi a facut educatie eco-civica, sunt 
insti-tutiile cu care am colaborat. 

Domnul consilier Dinc8 Du~nitru 
Doamna director, pe I h g 8  faptul ca veniti cu nigte biciclete de 

cinci milioane nici macar nu v3 ganditi la consecintele a ceea ce facefi. 
Sprijinirea pentru un mediu curat nu insemna neaparat s5 cumparati 
nigte biciclete pe care sG le dati unor copii care ies pe stradii gi ii lovesc 
maginile. Avem noi un Bucuregti capabil s3 se circule cu bicicletele prin 
el? Asta ce a fost? A fost un proiect al dumneavoastra ca s3 arstati ... , 
nu gtiu al primarului, al cui a fost .. . Prirerea mea este ca ar trebui sG va 
reevaluati intentia de a oferi biciclete ca sB iasg cu ele pe stradg. In  cel 
mai rriu baz oferiti biciclete copiilor premianti dar sB se plimbe cu ele in 
parcuri. , 

Doamna Oana Griaore - director executiv Directia de ~ e d i u  ' 

Domnule consilier, copii vor fi insotiti de cadrele didactice. 

I 

1 Domnul consilier RSdoi Silviu George 
I Am o 'intrebare din partea comisiei, aceste biciclete au fost 

achizitionate deja? i 
I 

1 Doamna Oana de Mediu 
Da, bicicletele 

-.. 
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I 
Domnul consilier RSdoi Silviu Georqe I 

Pe ce bazB au fost ele achizitionate? Cum v-ati dat seama cB ne 
trebuie 250? 

Doamna Oana Griaore - director executiv Directia de Mediu 
Pentru proiectul pilot am considerat cS 250' de biciclete sunt 

suficiente pentru c3 daci  am fi achizifionat mai multe atunci gi investitia 
ar fi fost mult mai mare. 

Domnul consilier Radoi Silviu George 
De ce nu afi achizitionat mai pufine? 

Doamna Oana Grigore - director executiv Directia de Mediu 
Pentru cB ne referim l'a Bucure$il nu ag fi putu'sB pun doar inti-o 

unitate de invBtBm8ntl sau sa pun doar doua biciclete, sunt c i te zece 
biciclete pe unitatea de TnvBfBmBnt ~i institutia public& I 

Domnul consilier Radoi Silviu George ~ Deci, nu aveti nici un criteriu in baza caruia ati achizifionat 
bicicletele. ~ 

Domnul presedinte de sedintii Murg CSlin 
Probabil cB una la zece mii de cetsteni. 

Domnul consilier Badulescu Aurelian 
Ag vrea sa vB aduc aminte ca toate aceste programe se trec prin 

comisia de mediu. Programele gi proiectele cu care se merge la nivelul 
unit8tilor de invBtam2nt sunt avizate de comisia de mediu. VS rbg 
frumos nu vB mai luafi Tn ras cii ne luam pe noi in ras. Domnul consilier 
lvaacu vB rog SZI veniti gi sB o sustineti pe doamna director ca sa r ~ u  
transformam aceasta khestie intr-un bilci. DacB vreti sri vedeti cind a 
dat cinci milioane pe bicicleta faceti o comisie, aga cum am fScut la 
ALPAB ai am lasat-o bake cZi se supara nu atiu cine gi la fel gi comisia 
de la transporturi ... Ne-am apucat de comisia de la transporturi, pe 
ridicatul maginilor din Bucuregti gi au inceput sa vina geamantanele cu 
bani gi nu s-a mai intamplat nimic. Aga ca vS rog frumos ori o votati ori o 
respingeti CZI aIifeI va bateti joc de munca pe care o faceti i n  comisia be 
mediu. I 

Domnul consilier Popescu Costin Adrian ~ 
Doamna director am gi eu o intrebare pentru dumneavoastk8, 

liderul de sindicat de la Administratia Strazilor a venit la mine gi m;-a 
spus aceaste problem8. In momentul de fat8 au doisprezece biciclete 



care stau pe loc, sunt nemigcate gi acum dumneavoastra le mai daji 
inca zece. Care este logica? I 

- la ora 15.20 a venit domnul consilier Nicorescu Virgil - I 

Domnul ~resedinte de sedinta Murg Calin ~ 
Doamna director, va rog s8 faceti un raport cu privire la modul cuh  

au fost distribuite aceste biciclete si sa i l  puneti la dispozitia ~onsil iu/ui 
General. I 

Supun la vot, proiectul de hotarire privind darea i n  folosinka 
gratuita pe o perioad5 de 5 ani a unui nr. de 250 bicicleee 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de ho t id re  
privind modificarea gi completarea Hotargrii C.G.M.B nr.17312009 
pentru aprobarea Normelor de aplicare ale Hotaririi C.C.M!B 
n r.25212008. 

Cine este pentru? 26 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 16 voturi 
(Giugula D., Stan I., Draghici A., Popa M., Tapardel C., Sitaru I., 
Nedelcu C., Paduraru A., Rizoiu M., Popescu C., Mihailescu I . ,  
Zidarescu L., Nicorescu V., Anton M., Scarlat H., Nitu R.). 

Acest proiect de hotarlre nu a fost adoptat. 

achizitionate de municipalitatea Bucuregti. 
kine este pentru? 4 voturi (lovici V., BSdulescu A., Stan 

Roseti G. ), impotriva? 0 voturi, abtineri? majoritate de voturi. 
Acest proiect de hotariire nu a fost adoptat. 

Trecem la urmBtorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotardre 
privind aprobarea metodologiei pentru punerea in  aplicare a OUG 
nr. 6812008 privind vinzarea spatiilor proprietate privata a statului 
sau a unitatilor administrativ teritoriale cu destinatia de cabinete 
medicale precum ~i a spatiilor i n  care se desfggoara activitbti 
conexe actului medical. 

Comentarii? Amendamente? 
~ 

v. ,  

Domnul consilier Giugula Doru Mihai ,. ~ 
In comisia juridic3 am analizat acest proiect gi am vazut ca sunt o 

serie de nereguli in  cadrul contractului care nici macar nu se 
acomodeazs cu legea. Eu v-ag propune sa nu votam deocamdata acest 
proiect pins c lnd nu stabilim ce avem de facut in continuare ~i cu 
contractul. V3 dau ca exemplu, spatiile sunt vandute fara sB le schil~bi 
destinatia, adica nu au voie sa le schimbe destinatia. i n  situatia in  care 
se sch/mba destinatia contractul se considera rezolvit. Cum poate 
cineva s2 spun6 cB te bagi peste dreptul de proprietate? Daca i I' ai 

t r 



vandut cum s3 i i  spui si3 nu mai faca cabinet medical, sau daca cel carje 
I 

face cabinetul medical moare gi urma~ii lui sunt vanzi3tori de gogogi ye 
le faci? ~ 

Domnul pre~edinte de ~edinti3 Murq Calin ~ 
Domnul Giugula, in ordonanta de Guvern era precizat ca trebuie 

sa 'ii mentinem destinatia. ~ 
I 

Doarn~ia consilier Tapardel Ana-Claudia 
Am o nelSmurire, nu qtiu dac3 ma i n ~ e l ,  dar am irr~presia ca acest 

proiect de hotHrlre a fost propus de ~r imarul General s3 fie scos de pe 
ordinea de zi. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Murg Chlin 
Nu, au fost propuse proiectele de la punctele 1, 2 gi 36. 
Supun la vot, proiectul de hotiirare privind aprobarea 

metodologiei pentru punerea in  aplicare a OUG nr. 6812008 privind 
vinzarea spatiilor proprietate privati a statului sau a unititilor 
administrativ teritoriale cu destinatia de cabinete medicale precum 
gi a spatiilor in  care se desfigoari activititi conexe actului medical. 

Cine este pentru? 0 voturi, 'impotriva? 3 voturi (Pop R., 
BZidulescu A., PurcSrea S.), abtineri? majoritate de voturi. 

Acest proiect de hotirare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmPorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotSr8r-e 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 
de investitii ,,Modernizare retele termice prima re Titan Bd. N. 
Grigorescu - Str. L. pitrigcan;- Bd. Basarabia, cimin CV4 - cam'in 
CM7, lot II. 

Cine este pentru? 8 voturi (Giugula D., Stan I., Drsghici A., ~ o p a  
M., Tapardel C., Sitaru J., Nedelcu C., Rizoiu M.), impotriva? 0 votdri, 
abtineri? majoritate de voturi. 

Acest proiect de hotarlre nu a fost adoptat. 

Trecem la urmBtorul punct pe ordinea de zi, proiect de h o t i r i k  
privind a probarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 
de investitii ,,Modernizare retele termice primare CET Titan-30s. 
~antel imoi,  cimin CP 0 - cimin CV 514. I 

Cine este pentru? 10 voturi (Giugula D., Stan I., Draghici A., 
Popa M., Tapardel C., Sitaru J., Nedelcu C., Rizoiu M., Mihailescu I., 
Zidarescu L. ), impotriva? 0 voturi, abtineri? majoritate de voturi. 

Acest proiect de hotarire nu a fost adoptat. I 



I 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotardde 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 
de investitii ,,Modernizare retele termice primare CET Titan 90s. 
~antelirno;~, cZimine CM11 - C C F ~ .  I 

Cine este pentru? 1 1 voturi (Giugula D., Stan I., Draghici A., 
Popa M., Tapardel C., Sitaru J., Nedelcu C., Rizoiu M., Mihhilescu I., 
Zidirescu L., Anton M.), impotriv8? 0 voturi, ayineri? majoritate de 
voturi. 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmiitorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarde 
privind darea i n  folosintii gratuita pe o perioada de 5 ani, catre 
Asociatia Municipiilor din Romsnia, a unui spatiu situat i n  ~ t r .  
~caderhie i  nr. 3-5, sector 3, cu destinatia de sediu. 

Cine este pentru? 35 voturi, impothvii? o voturi, abtineri? 9 votLiri 
(Giugula D., Stan I., Draghici A., Popa M., Tapardel C., Sitaru J., 
Rizoiu M., Zidirescu L., Anton M.). 

Acest proiect de hotiirare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmUorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotir lbe 
pentru modificarea Hotaririi CGMB nr.8712009 privind ni~mirea 
reprezentantilor CGMB i n  Consiliul de Administrafie gi  duna area 
General8 a Actionarilor la SC Ciclop SA gi abrogarea Hotiirgrii 
CGMB nr.14412004 qi a Hotaririi CGMB nr.14812004. 

VZi rog sZi facefi propunerile. 

Doamna consilier Sitaru Janina Mirela 
Grupul PSD o propune pe doamna lleana Savu. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin i I 
Mai sunt $i alte propuneri? Nu mai sunt. Rog secretariatul sB faca 

buletinele de vot. 1 
I 

Trecem la urm8torul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarire 
pentru modificarea Hotgrsrii CGMB nr.8212009 privind numirea 
reprezentantilor CGMB i n  Consiliul de Administratie la Regia 
Autonoma de Distributie a Energiei Termice gi abrogarea Hotarqrii 
CGMB nr.15012004 

VS rog sB facefi propunerile. 
~ 
I 

Doarr~na consilier Sitaru Janina Mirela . - , 
Grupul PSD 'I'I propune pe dorrrnul Valentin Tit-hnea. 



Domnul presedinte de sedinta Murg Calin ~ 
Mai sunt ~i alte propuneri? Nu mai sunt. Rog secretariatul SZI faca 

buletinele de vot. ~ 
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hottirlre 

privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenti studiului 
de fezabilitate pentru obiectivul de investitii: "lnstala!ii apa-canal iln 
toate cimitirele si crematoriile adminkrate qi intretinute de 
Administratia Cimitirelor gi Crematoriilor Umane". 

Cine kste pentru? 1 vot (BBdulescu A.), impotrivii? 0 voturi, 
abtineri? majoritate de voturi. 

Acest proiect de hot&&-e nu a fost adoptat. 

Trecem la urmiitorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotsride 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenf i studiului 
de fezabilitate pentru obiectivul de investitii: al Administratiei 
Cimitirelor gi Crematoriilor Umane: "Alimentare cu enerbie 
electricti a cimitirelor Domnegti gi Berceni" I 

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotrivg? 0 votuiri, 
abtineri? 2 voturi (Meran D., Nitu R.). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urm3torul punct pe ordinea de zi, proiect de hottiraie 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferen!i studiullui 
de fezabilitate pentru obiectivul de investitii al Administratiei 
Cimitirelor gi Crematoriilor Umane: "Alimentare cu gaze la ~ imi t i (u l  
Tudor Vladimirescu". I 

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotrivi? 0 voturi, 
abtineri? 5 voturi (Scarlat H., Nitu R., Meran D., Purcarea S., TBnase I.'). 

Acest proiect de hottirare a fost adoptat. 
I 
I 

Trecem la urmZitorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenti studiului 
de fezabilitate pentru obiectivul de investitii al Administratiei 
Cirnitirelor gi Crematoriilor Umane: " ~xt indeie corp administra'tiv 
Cimitirul Bellu". 

Cine este pentru? 12 voturi (Giugula D., Stan I., Draghici A., 
Popa M., Tapardel C., Sitaru J., Nedelcu C., Rizoiu M., Mihailescu I., 
Zidarescu L., Anton M., Popescu C.), impotrivii? 0 voturi, abtineri? p4 
voturi. 

Acest proiect de hotiirare nu a fost adoptat. 



I 
I 
~ Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotargre 

privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenJi studiull~i 
de fezabilitate pentru obiectivul de investitii al ~dminstratiei 
Cimitirelor )i Crematoriilor Umane: "Picturii capela Cimitir vest".' 1 

Cine este pentru? 16 voturi, impotriva? 1 vot (Pop R.), abtined? 
14 voturi. ~ 

Acest proiect de hotSrat-e nu a fost adoptat. ~ 
I 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotar~re 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenti studiul pi 
de fezabilitate pentru obiectivul de investitii: al Administratiei 
Cirnitirelor )i Crematoriilor Umane: "Reabilitare ~i consolidare 
Crematoriu Cenuga". 

Cine este pentru? 25 voturi, 'impotrivS? 0 voturi, abtineri? 14 voturi 
(Giugula D., Stan I., Draghici A., Popa M., Tapardel C., Sitaru J., 
Nedelcu C., Rizoiu M., Mihailescu I., ZidSrescu L., Anton M., 
Grigorescu R., Meran D., Purcarea S.). 

Acest proiect de hotsrare nu a fost adoptat. 
I 
I 

~ 
Dac8 s-a terminat procedura de vot, supun la vot propunerea qa, 

comisia de numarare sa fie aceeagi cu, comisia de validare. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
Rog comisia s3 numere voturile. 

Doamna consilier N e m e ~  Carmen lonela 
Proces verbal pentru desemnarea reprezentantului C.G.M.B. i n  

Consiliul de Administratie al RADET. ~ 
S-au exprimat un numar de 46 de voturi, din care 0 voturi anulate. 

Domnul Valentin Timnea: 44 voturi pentru gi 2 voturi impotriva. s e  
declara ales ca membru i n  Consiliul de Administratie al RADET domnul 
Valentin Timnea. I 

Proces verbal pentru desemnarea reprezentantului C. G. M. B. 'in 
Consiliul de Administratie al S.C. ClCLOP S.A. i 

S-au exprimat un numar de 46 de voturi, din care 0 voturi anulale. 
Doamna lleana Savu: 44 voturi pentru gi 2 voturi TmpotrivS. Se declara 
ales ca membru i n  Consiliul de Administratie al S.C. ClCLOP S.A. 
doamna Valentin Timnea. I 



I 

Domnul pre~edinte de sedinta Murq CSlin ~ 
Supun la vot, proiectul ' de hot i r l re pentru modificada 

Hotariirii CGMB nr.8712009 privind numirea reprezentantilor CGMB 
i n  Consiliul de Administratie gi Adunarea General5 a ~cf ionari lor la 
SC Ciclop SA gi abrogarea HotBrlrii CGMB nr.14412004 ~i a 
Hotaririi CGMB nr.14812004. ~ Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrivg? 0 voturi, 
abfineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotSr4t-e a fost adoptat. 
I 

supun la vot, proiectul de hotariire pentru modificarea 
Hotariirii CGMB nr.8212009 privind numirea reprezentantilor CGMB 
i n  Consiliul de Administratie la Regia Autonoma de ~ is t r ibu t ie  a 
Energiei Termice qi abroga;ea Hotiirarii CGMB nr.15012004 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriv5? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 

Trecem la urmiltorul punct pe ordinea de zi, proiect de h0tiir6~re 
privind aprobarea indicatorilor te hnico-economici aferenti studiului 
de fezabilitate pentru obiectivul de investitii: al Administrafiei 
Cimitirelor gi Crematoriilor Umane: "Amenajare Cimitir Bellu" I 

I 

Cine este pentru? 28 voturi, impotrivg? 0 voturi, abtineri? 14 voturi 
(Giugula D., Stan I., Dreghici A., Popa M., Tapardel C., Sitaru p., 
Nedelcu C., Rizoiu M., Mihailescu I., Zidgrescu L., Anton M., 
Grigorescu R., Meran D., Purcgrea S.). ~ 

Acest proiect de hotgrare a fost adoptat. i 

Trecem la urrnatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarjre 
privind aprobarea trecerii i n  domeniul privat al municipiului 
Bucuregti a tuturor imobilelor - terenuri situate i n  Iimitele 
adrninistrativ teritoriale ale Municipiului Bucuregti care nu fac pahe 
din domeniul public gi care nu sunt detinute cu titlu valabil be 
persoane fizice sau juridice ~ 

Dac3 sunt comentarii? Nu sunt. Este vot de 213. I ~ 
Cine este pentru? 0 voturi, impotrivg? 3 voturi (BZidulescu P., 

Stan N., . . . ), abfineri? majoritate de voturi. I 

Acest proiect de hotgrare nu a fost adoptat. ~ 
Trecem la urmZitorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotgrlre 

privind aprobarea contractuhi de finantarea nerambursab'ila 
POSDRU19616.2lS160016, dintre Ministerul '*&uqcii, Fam i liei gi 
Protectiei Sociale, Directia Generalg ~u to r i ta tea~de  Management 

I 



pentru Programul Operational Sectorial Dezvoltarea Resurselor 
Umane gi Directia Generals de Asistenti Social8 a Municipiului 
Bucuregti, in vederea implementarii Proiectului ,,AIBturi de tine- 

I parteneriat pentru integrarea profesionalg a persoanelor care 
traiesc cu HIVISIDA". 

I 

Doamna consilier Sitaru Janina Mirela I 
Mai in t i i  de toate ag vrea sa gtiu dacB este cineva in sale de la 

direcfia respectiva? I 

I 

Domn~~ l  pre~edinte de ~edinta Mura CBlin 
Este doamna director. 

Doamna consilier Sitaru Janina Mirela ~ 
La ultima gedinjB, in decembrie am adoptat o hotsrare pr iv i~d 

aprobarea implementarii proiectului social ,,Asigurarea protectiei 
persoanelor adulte far& adiipost", aceasta hotiirare dacB va aduceti 
aminte atunci ne grebeam gi ati spus sB trecem repede peste tot este bn 
proiect oportun, a intrat in  vigoare incepind cu data de 20 decembrle, 
noi am adoptat-o in  data de 17 decembrie, rog sB mi se spunii, nu 
neapBrat acum, dar in  scris sa mi se comunice la ce data au inceput 
procedurile de achizitie, la ce data au fost amplasate ... ..da care au fost 
gi c ind sau fiicut brangamentele de utilitati?, nu cumva noi am dat o 
hotiirire c ind deja toate acestea erau fBcute? 

h ceea ce privegte proiectele care le avem pe ordinea de zi l a  
comisia Juridic3 nu a ajuns nici unul din ele. AstBzi am luat unul dintre 
ele, punctul 23 gi am observat ca raportul de specialitate nu este semnat 
de domnul HreapcB, nu putem sB hotBr8m cu privire la ceva ce nu 
cunoagtem. VB multumesc. I I 

Domnul presedinte de SedintB Murg CBlin I 
I 

Doamna Sitaru, dupB cum' ati remarcat s-a acordat asistenta 
necesarii persoanelor f i r8 adiipost, puteti sa verificati cele douB 
adaposturi. Doamna director daci considerati . . . . .dati rBspunsul in scris. 
Alte comentarii mai sunt ? Nu sunt. , 

Cine este pentru? 2 voturi, impotrivB? 1 voturi, abtineri? majoritate 
de voturi. 

Acest proiect de hotarire nu a fost adoptat. I 
~ 
I 

Trecem la urmBtorul punct pe ordinea de zi proiect de hotardre 
privind aprobarea actului aditional la acordul de asociere incheiat 
intre Directia General5 .de Asistents Social5 a Municipiului 



Bucuregti gi Spitalul Prof. Dr. Alexandru Obregia, On vederea 
continuirii Proiectului ,,Centru de prevenire a tentativelor de suicid 
la copii gi adolescenti", aprobat prin Hotarsrea C.G.M.B. 
n r.30812009. 

Sunt comentarii? Nu sunt 

Cine este pentru? Este continuarea unui proiect pe care I-a!i vot't 
. . . . , este o linie telefonici on-line. ~ 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriv8? 0 votu~ri, 
abtineri? 3 voturi (Ivagcu T., Popa G., Pop R.). 

Acest proiect de hot5rare a fost adoptat. 

Trecem la urmitorul punct pe ordinea de zi proiect de hotiirire 
privind imputernicirea Consiliului local al Sectorului 1 de a hotari 
cu privire la cooperarea Direcfiei Generale de Asistent2 Sociala gi 
Protectia Copilului Sector 1 cu Asociatia Caritas Bucuregti, ;in 
vedere'a realizirii Proiectului de interes p;blic ,,Complex de servicii 
sociale Caritas Casa Sf. loan" 

Este o asociere care privegte sectorul I. 1 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrivi?i? 0 voturi, 

abtineri? 0 votul-i. 
Acest proiect de hot5r3t-e a fost adoptat. 

Trecem la urmZitorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotHr2,re 
privind constituirea Comisiei Locale de Ordine Publica a 
Municipiului Bucuregti ~i aprobarea Regulamentului de organiza:re 
gi functionare a acesteia. I 

I 

Domnul consilier Giugula Doru Mihai ~ 
Rog pe gefii grupurilor de consilieri, la punctul 26, avlnd in veddre 

c5 este vorba de o Comisie Local8 de Ordine Public8 a Municipiu;lui 
Bucuregti, este tot o comisie consultativ5 a consiliului, se Vntrunegtd o 
dat8 la 3 luni, este neremunerati, v-ag ruga s i  aveti amabilitatea sa 
propuneti in  aceast8 comisie, oameni care sunt gi in  ATOP, pentru a 
putea avea continuitatea in activitate . . . ~ 

Domnul pre~edinte de ~edinta Murg C8lin 
Dar de ce care este legatura? 

I 

Domnul consilier Giugula Doru Mihai 1 
. . . faceti ce vreti, eu doar am propus, sunt dou5 activit8ti care ise 

suprapun gi merg in paralel, durnneavoastra hotarati. i 



Doamna consilier Sitaru Janina Mirela 
Grupul PSD i l  propune pe domnul Doru Giugula. 

Domnul pre~edinte de sedinta Murq Calin I 

Nu se suprapun, aceasta se intrunegte trimestrial, sta bilegte 

Domnul consilier Nitu Robert Daniel 
Grupul PNL 'CI propune pe domnul Horia Scarlat. 

Regulamentul Polifiei Locale, are alte atribufii. 
V8 rog sB faceti propunerile. Este vorba de trei locuri, este 

Domnul consilier Popa Griqore loan I 
Grupul PD-L i l  propune pe domnul Deaconescu lone1 Cristinel, Ae 

domnul lovici Victor Teodor gi pe domnul Badulescu Aurelian. I 

o 

Domnul consilier Voicu Mihai I 

Eu vreau sB ma auto propun la aceasta comisie pentru cg a'm 
comisia de invBtZirnZ~nt, culturl, culte, sport unde am foarte multii coqii, 
am elevi ... , gi pentru CEI ma intereseaza protecfia copilul~~i pe strads i n  
mod special. I I 

I 

comisie formata din cinci persoane, din executiv este Primarul General, 
Secretarul General gi trei consilieri din cadrul C.G.M.B. ~ 

Domnul consilier Stan Ion I 

Daca vrem sB facem o chestie serioase se poate face aga cum am 
convenit, adicB PSD un loc, PNL un loc gi PD-L un loc pentru ca sdnt 
trei locuri. Celelalte doua sunt de la executiv. in  acest caz mai propune 
gi PSD-ul pentru ca am cagtigat alegerile in fara gi avem mai mdte 
voturi decat alfii, inca trei, mai propune gi PNL-ul Inca trei gi pierdem 
timpul cinci ore. Daca PDL-ul merge cu varianta cu trei mai propun gi eu 
de la noi pe domnul Rizoiu, pe domnul Paduraru, pe domnul Popes~u 
Marin, pe doamna Grafiela, pe subsemnatul, pe doamna Janina gi pe 
doamna Tapardel Claudia. V8 rog sB consemnati, vorbesc foarte serios. 

Domnul pre~edinte de sedinta Murg CAin i 
Grupul PD-L I-a propus pe domnul Critian Deaconescu de la PDIL, 

pe domnul lovici de la PRM gi pe domnul BZidulescu Aurelian d e  la 
PNG., sunt trei partide. I 

Domnul consilier Stan Ion I 

I 

NiciodatZi PNG-ul qi cu PRM-ul nu o sa fie egali cu PSD-ul gi cu 
PNL-ul. Niciodata in viata asta gi o vor demonstra gi alegerile viitoare. ~ 



Domnul viceprimar lovici Victor Teodor 
Deocamdata noi suntem la putere, voi suntefi i n  opozitie. 

Domnul consilier Stan Ion 
Lasa ma, tu stai jos c3 tu egti un migrator, tu nu eqti niciodata la 

putere, tu egti cum bate vsntul, egti o ,,cardeal~ll ieftina. E9ti mare, vezi 
nu te lua cu mine On gur3 ca egti tare On gurS gi prost de meserie. Vezi 
ca, coborgm amandoi cu liftul dac2 esti tare On gura. 

Domnul presedinte de sedinta Murg CZilin 
Domnul Stan, vB rog daca vreti s3 facefi propuneri le notam gi 

asta e. I 
Domnul consilier Stan Ion 1 

I 
Propun din partea PSD-ului pe: domnul Rizoiu, pe domnul 

Paduraru, pe doamna Sitaru, pe doamna Tapardel, pe domnul Nedelcu I 1 
Ion, pe subsemnatul, pe domnul MihBilescu Bogdan, pe doamna 
Zidarescu Loredana si pe domnul Neagu . . . I I 

Domnul pre~edinte de ~edinta Murg Calin 
Domnul Neagu, refuzg propunerea dumneavoastrii. 

i 
Domnul consilier Stan Ion 1 
n 

II propun gi pe prietenul meu, pe domnul Dinca $i pe domnul Pirvu 
Gabriel. 1 

Domnul pre~edinte de sedinta Murg CSlin I 
Domnul Neagu refuz3. Domnul Gorodea, acceptati candidatura? 

Domnul POrvu, acceptati candidatura? Nu. I 

Domn~ll consilier Voicu Mihai 
I 
I 

La aceasta inflatie de pretendenii eu m3 retrag, sunt prea multi. 
! 

Domnul consilier Gorodea Tiberiu Silviu loan I 
I 
I 

Domnul Stan, vZi multumesc dar Tmi retrag candidatura .. . I I 

Domnul presedinte de sedinta Murg Cdin I 
Candidatii pentru cele trei locuri sunt: domnul ~eaconescu 

Cristinel lonel, Badulescu Aurelian, domnul lovici Teodor Victor, domnul 
Giugula Doru Mihai, domnul Scarlat Horia, domnul Rizoiu Mircea, 
domnul PBduraru Alexandru, doamna Tapardel Ana - Claudia, doamna 
Sitaru Janina Mirela, domnul Nedelcu ~ d & l ,  dmnu l  MihBilescu 'Ion 



Bogdan, doamna ZidBrescu Loredana gi domnul DincB Dumitru. ~ o m n d l  
Dinca, vS mentinefi candidatura? 1 

Domnul consilier DincZi Dumitru 1 
Eu as fi vrut s3 fac parte din comisia aceasta pentru ci3 sunt 

polifist comunitar gi ytiu cu ce se confruntB oamenii acegia ~i ag fi vrdt 
sa facem un regulament calumea, c5 partidul nu m-a vrut, Ti mulfumesc, 
mS retrag. 

Dorr~nul pre~edinte de $edintB Murg CBlin 
Este conflict de interes domnul DincS. Domnul Din& nu putefi s'2 

vS facefi singur regulamentul pentru institufia Tn care lucrafi. 
Domnul DincS s-a retras, ceilalfi rBman tofi pe list%, v5 rog s% 

facefi buletinele de vot. 
- la ora 16.1 0 a venit domnul consilier G2f-Deac loan - 

Trecem la urmZitorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotsrare 
privind aprobarea Regulamentului de Organizare gi Functionare al 
Teatrului Municipal "Lucia Sturdza Bulandra", corespunz~tor 
organigramei aprobate prin HotsrArea CGMB nr. 1741201 0. i 

Cine este pentru? 13 voturi, impotriva? 3 vo t~~r i  (Rizoiu M., 
Scarlat H., Poteragu C.), abfineri? majoritate de voturi. 

Acest proiect de hot3rar-e nu a fost adoptat. 
I 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotsrare 
privind aprobarea Regulamentului de Organizare gi Functionare al 
Bibliotecii Metropolitane Bucuregti, corespunzator organigramei 
aprobate prin Hotariirea CGMB nr. 17412010. I 

Cine este pentru? 17 voturi (Giugula D., Stan I., Popa M., 
Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Rizoiu M., Nedelcu C., ~ iha i lescu!~. ,  
Paduraru A., Nicorescu V., Popescu C., Scarlat H., Poteragu C., 
Meran D., NiSu R., Alexe F.), impotriva? 3 voturi (Pop R., Voicu M., 
Pirvu C.), abfineri? 20 de voturi. 

Acest proiect de hotsrare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmStorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotar4re 
privind aprobarea Regulamentului de Organizare gi Functionare; al 
Teatrului de Comedie, cores punzitor organigramei aprobate prin 
HotirArea CGMB nr. 1741201 0. i 

Cine este pentru? 19 voturi (Giugula D., Stan I., Popa M., 
Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Rizoiu M., Nedelcu C., Miheilescu I., 
Paduraru A., Nicorescu V., Popescu C., scarrat H., Poteragu F., 

< 



Meran D., Nitu R., Alexe F., GAf-Deac I., Anton M.), impotrivii? 1 vot 
(Voicu M.), abtineri? majoritate de voturi. 

Acest proiect de hotiirare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmiitorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarire 
privind aprobarea Regulamentului de Organizare gi Functionare al 
Teatrului Tineretului "Metropolis", corespunzator organigramei 
aprobate prin Hotir irea CGMB nr. 1741201 0. ~ 

Cine este pentru? 26 de voturi, Tmpotrivs? 2 voturi (Voicu M., 
Pop R.), abfineri? 19 voturi. 

Acest proiect de hotar6re nu a fost adoptat. 

Trecem la urmiitorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotara* 
privind aprobarea Regulamentului de Organizare gi Functionare al 
Muzeului National al Literaturii Romine, corespunzator 
organigramei iprobate prin Hotarirea CGMB nr. 17412010. ~ 

Cine este pentru? 22 de voturi, impotrivii? 5 voturi (Chirip M., 
Pop R., Voicu M., Gorodea T., Popa G.), abfineri? 16 voturi. I 

I 
Acest proiect de hotiiriire nt-r a fost adoptat. 

Trecem la urmiitorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotsrare 
privind aprobarea Regulamentului de Organizare gi Functionare al 
Muzeului Municipiului Bucuregti, corespunzitor organigramei 
aprobate prin Hotarirea CGMB nr. 1741201 0. I I 

Cine este pentru? 22 de voturi, impotrivii? 2 voturi (Voicu v., 
Pop R.), abfineri? majoritate de voturi. ~ 

Acest proiect de hotiirare nu a fost adoptat. I 
I 

Trecem la urmi3torul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarhh 
privind aprobarea Regulamentului de Organizare gi Functionare al 
Operei Comice pentru Copii, corespunzator organigramei aprobabe 
prin Hotir irea CGMB nr. 1741201 0. I 

I 

Cine este pentru? 23 de voturi, impotrivii? 2 voturi, abfineri? 25 de 
voturi. I 

I 

Acest proiect de hotgr4t-e nu a fost adoptat. ~ 
I 

Trecem la urmiitorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare 
pentru constituirea Comisiei de repartizare a locuintelor pentru 
persoanele expropriate pentru cauza de utilitate publica $i 
abrogarea Hotararii CGMB nr. 30812008 gi a HotarBrii CGMB qr. 



I 
I 

Componenfa acestei comisii presupune doi titulari si doi supleanti. 
VB rog s% faceti propunel-ile. I 

De la PD-L propun pe doamna Cosma Roxana Maria si pe 
doamna Mihailovici Virginia, pentru membru titular. Mai sunt si alte 
propuneri pentru post~~rile de titulari? Nu mai sunt. I 

Domnul Secretar General Tudor Toma I 

Aceste doua proiecte, avsnd in vedere cB s-a modificlat 
organigrama primariei si anumifi directori din direcfiile care aveau 
membrii in  comisie nu mai sunt in acele direcfii. De aceea trebuie 
revotate componenfa comisiilor. 

V-as ruga s1 dafi si supleanfi pentru comisie ca sB podia 
funcfiona. I 

Trecem la urmBtorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotaraqe 
pentru constituirea Comisiei de repartizare a locuintelor pentju 
persoanele evacuate sau aflate in curs de evacuare din Zona Pilot 
A din Centrul lstoric al Municipiului Bucuregti gi abrogarea 
Hotgririi COMB nr.30912008, a Hotardrii CGMB nr.38212008 gi a 
Hotargrii CGMB nr.24012009. 

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin I 

Din partea grupului PNL i l  propun pe domnul TBnase ~ab r i e l  
pentru titular. 1 

Are acelasi mecanism, doi titulari si doi supleanti. 

Domnul Secretar General Tudor Toma ~ 
Trebuie sB se face propuneri si pentru supleanfi pentru c3 in caiul 

Tn care nu este prezent titularul la comisie, comisia nu poate lucra si 
a t~~nc i  trebuie supleanfi. I ~ 

I 

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin 1 
Domnul Gabriel Tenase chiar are experienta in aceasta comi4ie 

din care a mai facut parte. 

Propun pe domnul Pop Romeo si pe doamna Elena Cruceanu ca 
titulari. I 

Mai exist% si alte propuneri? i 

I 
Domnul Secretar General Tudor Toma 
Da, dar domnul Gabriel TBnase se poate imbolnBvi si atunci 

trebuie sa mai existe un menibru supleaht .cbrq poate sa asiste la 
comisie. I 

I 



Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin I 
A 

II mai propun pe domnul Horia Scarlat ca membru supleant. 
I ~ 

Doamna consilier Sitaru Janina Mirela 1 
Grupul PSD i l  propune pe domnul Virgil Nicorescu ca membru 

titular. I ~ 
Domnul presedinte de sedinta Mura Calin I ~ 
Procedura de vot este aceeasi ca de obicei. Trebuie s6 ramana 

trei consilieri pe buletinul de vot, restul se bareazg cu o linie. I i 

Dorrlnul consilier Stan Ion 
I 

I 

Domnul presedinte de $edinta, i-ati trecut pe primii trei pe cei pe 
care i-ati dorit dumneavoastra. De ce nu i-ati pus in  ordine alfabetica? I 

Domnul presedinte de sedints Mura Calin 
Pentru cS asa s-au facut propunerile. 

Domnul consilier Stan Ion 
Ca s3 fie mangla mangla pan8 la sfarsit? 

Don-lnul presedinte de sedints M u r ~  Cslin 1 

Nu am facut noi buletinul, asa a fost facut. 1 
VB propun ca, comisia de numarare s3 fie un si aceeasi cu cea he 

validare, la ambele puncte. I 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrivii? 0 votulri, 
abtineri? 0 voturi. 

I 

Doamna consilier Nemes Carmen lonela I 

Proces verbal pentru desemnarea reprezentantilor C.G.M.B. i n  
Comisia Locala de Ordine Publica a M~~nicipiului Bucuresti. I 

S-a exprimat un numar de 50 de voturi, pentru dornnul 
Deaconescu lonel Cristinel, voturi pentru 28, voturi impotriva 22. ~ e n t r u  
domnul Badulescu Aurelian, voturi pentru 28, voturi Tmpotriva 22. Pentru 
domnul lovici Victor Teodor, voturi pentru 30, voturi impotriv2i 20. Pentru 
domnul Giugula Doru Mihai, voturi pentru 22, voturi TmpotrivSi 28. Pentru 
domnul Scarlat Horia, voturi pentru 22, voturi impotrivg 27. Pentru 
domnul Rizoiu Mircea, voturi pentru 10, voturi impotriva 40. Pentru 
domnul Paduraru Alexandru, voturi pentru 11, voturi impotrivii 39. 
Pentru doamna Tapardel Claudia, voturi p,wtru J I, voturi impotrive 39. 
Pentru doamna Sitaru Janina, voturi penfiu; '17:-.%-voturi impotriva 39. 



Pentru domnul Nedelcu Costel, voturi pentru 9, voturi impotriva 4.1. 
Pentru domnul Stan Ion, voturi pentru 19, voturi impotrivB 31. Pentru 
domnul Mihailescu Ion Bogdan, voturi pentru 11, voturi Tmpotriva 39. 
Pentru doamna Zidarescu Loredana, voturi pentru 12, voturi impotriva 
38. 1 

Se declara alesi ca membrii i n  Comisia Locals de Ordine Publica a 
Mur~icipiului Bucuresti domnii: Deaconescu lonel Cristinel, Badulescu 
Aurelian si lovici Victor Teodor. 

I 

Domnul presedinte de sedinta Murn Calin 1 
Supun la vot proiectul de hotsrare privind constituirea 

Comisiei Locale de Ordine Publice a Municipiului Bucureqti Qi 
aprobarea Regulamentului de organizare qi functionare a acesteia! 

Cine este pentru? 29 de voturi, impotrivi? 17 voturi (Giugula D., 
Stan I., Popa M., Drsghici A., Tapardel C., Sitaru J., Rizoiu M., 
Nedelcu C., MihBilescu I., PBduraru A., Nicorescu V., Popescu q., 
Scarlat H., Poteragu C., Meran D., N ip  R., Alexe F.), abfineri? 0 voturi.1 

Acest proiect de hotgrare a fost adoptat. I 

Suntem la punctul 37 pe ordinea de zi gi la Tnceputul gedintei dm 
aprobat sB Ti dam cuviintul vicepregedintelui Asociatiei Salvati 
Buc~~re~ t i u l  1 

Domnul Daniel Velicu - vicepresedinte Asociatia Salvati 
Bucure~.tiuI I 

Bun8 ziua, numele meu este Daniel Velicu, sunt vicepresedintele 
Asociafiei Salvafi Bucure~iul si as dori cu permisiunea dumneavoastr8 
sa irnpgcim cateva documente pe care am sa le si prezint foarte be 
S C U ~  i 

Am dorit sS iau cuvantul Tnaintea punctului 37 de pe ordinea el  zi 
sperand c3 vom avea timp s% facem o sinteza a PUZ-urilor prezente 
astazi. Din pscate nu am avut timpul necesar, dar cu toate acestea sdnt 
aici i n  calitate de viceprei;edinte al Asociatiei Salvati ~ucu req iu l  si 
reprezint si 25 de asociatii semnatare ale documentelor care se impert 
in  acest moment. Este vorba de o scrisoare care semnaleaza o serie ,de 
fapte extrem de grave petrecute de Primaria Municipiului ~ucuresti, 
fapte semnalate catre toate ambasadele din Romiinia si catre comisarii 
europeni pentru justitie, cultura si ... i 

I&?.% - p I 
Va pot da un sfat: nu amenintati akeaSt& institutie. Spuneti doar 

despre ce este vorba. ~ 



Domnul Daniel Velicu - vicepresedinte Asociatia Salvati 
Bucurestiul I 

I ~ 
Nu era niciun fel de ameninfare, era doar o prezentare a acestyi 

document. Materialul face referire la legalitatea proiectului Berzei ( -  
Buzegi si deja a fost dat catre ambasade si catre ... 

I ~ 
I 

Domnul presedinte de sedintg Murq Calin 
Vii referif i la exproprieri? 

I 
I 

Domnul Daniel Velicu - vicepreqedinte Asociatia ~a lvat i  
Bucurestiul 

Si la exproprieri dar nu numai. ~ I ' 
Al doilea material p care colegii mei i l  impart in  acest moment este 

legat de oportunitatea proiectului Berzei - Buzesti, proiect pe care I l5 
ONG-uri sernnatare I-au depus in sedinta Comisiei Nationale a 
Monumentelor lstorice din data de 26 ianuarie 201 1. 

Domnul presedinte de sedints Murg Calin I 
Despre ce face vorbire? Ce nu vreti dumneavoastrS? Ca sa 

infeleags colegii nostri. I 

Domnul Daniel Velicu - vicepreqedinte Asociatia Salvati 
Bucurestiul I ~ 

Este vorba de o informare a Consiliului General despre ilegalitat~le 
care se . . . . 1 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Este ilegal acest proiect? Unde este ilegal? 

Domnul Daniel Velicu i ~ 
Are foarte multe ilegalitati la acest moment. La Hala Matache, care 

nu este un monument declasat se fur3 fier. Deci este un rnonuniekt. 
Este vorba despre un monument istol-ic. I 

Domnul presedinte de sedinta Murq CZilin 
Pai sS Tsi faca polifia treaba at~~nci .  

Domnul Daniel Velicu - vicepresedinte Asociatia Salvati 
Bucurestiul I 

Aveti perfecti dreptate insa in  urma discutiei cu Comisia 
Nationale a Monumentelor Istorice, aceasta a cerut Primariei 
Municipiului Bucuresti sB opreasca demolarile si sZi asigure ' +  protecfia 
acestor monumente. I 



Domnul presedinte de sedinta Mura Calin I 

Dar politia asigura nu noi Consiliul General. Noi suntem legislativ 
noi nu suntem executiv. 

Domnul Daniel Velicu - vicepresedinte Asociatia ~a lvat i  
Bucurestiul I 

Eu am tinut doar s% informez acest Consiliu General desp!e 
situatia care este acolo. I 

Domnul presedinte de sedinti Murg Cilin I Dar spuneti-ne ce alte ilegalitati. La Hala Matache ati remarcat ca 
se fur% fier. Nu tine de noi. Altceva? I 

I 

Domnul Daniel Velicu - vicepresedinte Asocia1;ia Salvati 
Bucurestiul 

V% pot spune despre un monument care a fost demolat in  noaptea 
dintre 11 si 12 decembrie la ora 01.00. Era un monument care faces 
parte din ansamblul de monumente. 1 

Domnul presedinte de sedint% Murg C%lin 
Cine I-a diramat? 

Domnul Daniel Velicu - vicepresedinte Asociatia ~a lvat i  
Bucure~tiul 

Primaria. 

Domnul presedinte de sedinti Mura Calin 
PBi vorbiti cu executivul. Este vorb de Stirbei, colt cu Buzezti. se  

spune cg a fost casa Tn care louit domnul Don Dobrescu. 1 i 

Domnul consilier Stan Ion I 
lntentionati durnneavoastra cu Asociatia Salvati Bucure$iul SZI he 

sprijinti si pe noi consilierii generali care avem probleme cu Costanda c21 
am finut cont de ce ati spus dumneavoastrg cu Parcul Bordei sa nu '1'1 
d%m si nu i I-am dat ~i ne-a dat in  judecatg cu schimbul cu ~artie!rul 
Francez, cu Micsunescu, cu Diamandi pentru c5 nu am vazut nici1.m 
articol in  instants, sau 'in ziar in care sS spuneti c% ne facem solidari su 
consilieri generali care nu au vrut s% distrugi Bucure$iul sa nu i l  dea' la 
samsarii de terenuri. Nu am vPzut nimic-&@ine de ce nu mergeti la 
instant5 cg este proces cu domnul ~icgunbh6; sij facegi nigte pancarde 
" Hotii din instante care 'incurajeaza nu $tiu,ce aco l~ "  

I 

I 



Dumneavoastra ne conditionati in  vreun fel si suntem de multe ori 
de acord cu dumneavoastra. Instanta ne obliga pe de alta parte sa 

I votZimanumite PUZ-uri pentru cB asa vor smecherii si suntem intr-p 
situatie delicats. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin I 
i 

Stimate domn, realitatea este cB, colegul nostru are dreptate. Ne 
acuzati cii nu stiu ce, votam cum ne sfstuifi dupa care ne trezim c'u 
procese i n  justifie care nu se mai terming. I 

Domnul consilier Stan Ion I 
I 

Concluzia era daca mai erati atenti o jumatate de minut, 'in sediul 
vechi al primariei colegi de-ai dumneavoastrg au venit cu niste pancarde 
" Militienii nu giu care ..., rechinii " si dac8 va uitafi avem 6 procese. Am 
vrut intr-adevar dace ne si sprijiniti pentru c3 noi votBm oportunitatea 
unor proiecte. ~ 

I 
Eu vroiam sS vsd atat in presa cat si la instants solidaritatea 

dumneavoastra a organizatiei Salvati Bucuregtiul pentru cB avem 
'impreuna un protocol pe care I-am semnat si nu v-am vazut niciodata 
solitari cu noi, aceasta era idee, nu CZI afi facut dumneavoastra 'in nume 
propriu. Dace ne aduceti si nouB si ne argtati cB afi sprjinit ~onsili 'ul 
General, pe consilierii dati 'in judecats v-as fi recunosc~tor. I 

in  cadrul Pactului pentru Bucuresti noi am semnat cu 
dumneavostr8 c& ne sprijinim reciproc si noi am f3cut-o si 
dumneavoastrs nu afi facut-o. Asta era ideea. I 

I 

Trecem la urmBtorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotar~lre 
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Tudor Vianu nr.38, 
sector 1. I 

Cine este pentru? 40 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri?, 0 
voturi. I 

I 

Acest proiect de hot8rZit-e a fost adoptat. I 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotar4re 
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Popa Savu nr.65- 
65A, sector I. I 

Cine este pentru? 36 de voturi, impotriv8? 0 voturi, abtinerid 8 
voturi (Giugula D., Stan I., Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Popa M., 
Rizoiu M., Nedelcu C.). I 

I 
I 

Acest proiect de hotariire a fost adopts!. I 

I 
I 



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotZir2re 
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Maior Ghe. Sontu 
nr.13 A, sector I. 

Cine este pentru? 34 de voturi, Tmpotrivg? 0 voturi, abtineri? 5 
voturi (Giugula D., Stan I., Draghici A., Tapardel C., Sitaru J.). 

Acest proiect de hotgrare a fost adoptat. 

i Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hot5rSrei 
I 

privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Povestei nr. 6, 8,i 
10, IOA, 12A - lntrarea Belciugatele nr. 2,4, 6, 8, 10,12, 14, sector 4. I 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,l 
abtineri? I vot ( Poterasu C.). 

I I , 
Acest proiect de hotsrare a fost adoptat I 

Trecem la urrnSitorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotiirfire 
privind aprobarea planului urbanistic zonal - modificare PUZ ,,Zone 
construite protejate-zona protejatii 44-Temi~ana". I 

Cine este pentru? 31 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 14 
voturi (Giugula D., Stan I., Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Popa MI, 
Rizoiu M., Nedelcu C., Scarlat H., Poteragu C., Alexe F., Tanase 11, 
Meran D., Nifu R.). I 

I 

Acest proiect de hotariire a fost adoptat. 
I 1 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotgriire 
privind aprobarea planului urbanistic zonal 8-dul Poligrafiei nr. 73- 
75, sector 1. 

Cine este pentru? 32 de voturi, impotriva? 0 voturi, abIineri? 10 
voturi (Giugula D., Stan I., Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Popa M., 
Rizoiu M., Nedelcu C., Mihgilescu I., Anton M.). I 

Acest proiect de hot3rire a fost adoptat. 
I I 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hot5riire 
privind aprobarea planului urbanistic zonal Metav - Str. Biharia 
nr.67-77, sector 1. 

Cine este pentru? 28 de voturi, 'impotriva? 0 voturi, abtineri? 20 de 
voturi (Giugula D., Stan I., Dr5ghici A., Tapardel C., Sitaru J., Popa M., 
Rizoiu M., Nedelcu C., Mihsilescu I., Anton M., Popescu lC.l 
Nicorescu V., Zidarescu L., Scarlat H., Poteray C., Alexe F., Tanase I., 
Meran D., Purcarea S., Grigorescu R.) I 

I 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. - - I 
I 

I 
I I 



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarire 
privind aprobarea planului urbanistic zonal Calea Ion ~Zivo i~v ia t ia  

' I  

utilitarg, sector 1. 
Cine este pentru? 36 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 9 

voturi (Stan I., Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Popa M., Rizoiu M,., 
Nedelcu C., Mihailescu I., Anton M.). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmStorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotiir6re 
privind aprobarea planului urbanistic zonal Autostrada ~ u c u r e ~ t i -  
Bragov, sector Bucuregti-Ploiegti, Km.0+000-Km.19+500. i 

Cine este pentru? majoritate de voturi, PmpotrivZi? 0 vot~lri, 
abtineri? 0 voturi. ~ 

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. I 

Trecem la urmstorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotar ih 
privind aprobarea planului urbanistic zonal Calea VgcZlregti nr. 295- 
303, sector 4. i 

Cine este pentru? 34 de voturi, impotriva? 0 voturi, abfineri? 11 
voturi (Giugula D., Stan I., Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Popa M., 
Rizoiu M., Nedelcu C., Mihsilescu I., Anton M., Zidarescu L.). 

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 
I 

Trecem la urmBtorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotargre 
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Nifon ~ i l ~ ~ e s c u  
nr. 20, sector 2. I 

Cine este pentru? 28 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 19 voturi 
(Giugula D., Stan I., Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Popa M., 
Rizoiu M., Nedelcu C., Mihailescu I., Anton M., Popescu C., 
Nicorescu V., Zidarescu L., Scarlat H., Poteraau C., Alexe F., ~ ~ n a s e  I., 
Meran D., P~~rcarea S.). I 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. I 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotiirgre 
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Barbgtescu Vechi 
nr.3-5, sector 5. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrivs? 0 votbri, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordir&i"i3"2zi, proiect de hotgrire 
privind aprobarea planului urbanjgtfc zonal Str. Telita nr. 37, 

j .  

sector 5. I 
7' 
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I 

Cine este pentru? 27 de voturi, impotrivi? 0 voturi, abtineri? 1'5 
voturi. 

I 

I 
Acest proiect de hotirare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarere 
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Muqetegti nr.18, 
sector I. ~ 

Cine este pentru? 28 de voturi, impotrivs? 0 voturi, abtineri? 12 
voturi. 

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 
' 
I 

Trecem la ~~rmiitorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarere 
privind aprobarea planului urbanistic zonal Sos. Bucuregti- 
Tgrgovigte nr.10, sector I. ~ 

Cine este pentru? 9 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 12 votu4. 
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. ! 
Trecem la urmgtorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarere 

pentru modificarea HotiirPrii C.G.M.B. nr. 32912008 privind 
aprobarea planului urbanistic zonal Sos. Alexandriei nr.152, 
sector 5. i ~ 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 votu~ri, 
abtineri? 2 voturi (Tinase I., Poteragu C.). I I 

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 1 
Avem un buletin de vot in fats. in ceea ce privegte pe doamna 

Ivinoiu, pe doamna Petragcu gi pe domnul Creci nu vs exprimati pentru 
c i  sunt reprezentantii executivului, noi ne exprimam de la 4 in  jos, prin 
barare. i i  barati pe cei pe care nu i i doriti. I 

Trebuie sB riman8 doi membrii plini ~i un supleant .... ~i doi 
supleanti, dar nu exists. I 

La zona Pilot A trebuie s i  rgrnang doi membrii plini gi doi supleanti 
dar nu avem deciit o propunere pentru supleanti. Deci doi membrii plini 
~i un supleant. 

La al doilea buletin de vot nu s-au dat suplenti deloc. Primii trei sa 
Ti lasati pentru c8 sunt membrii din executiv gi baraii cu o linie pe 4 ~i 5 
sau nu barati. 1 

Supun la vot ca, comisia de numarare s3 fie una $i aceeagi cu 
comisia de validare. 1 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrivi? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. I 

I 



Supun la vot proiectul de hotsrare privind acordul db 
cooperare Ontre Municipiul Bucuregti gi S.C. Metrorex S.A. I ~ 

Cine este pentru? majoritate de voturi, irnpotrivrii? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. I 

Acest proiect de hotriirsre a fost adoptat. ~ 
Domnul consilier GBf Deac loan I 
... membru Tn comisia de repartizare a locuintelor pentqu 

persoanele evacuate sau aflate in  curs de evacuare din Zona Pilot A din 
Centrul lstoric al Municipiului Bucuregti. ~ 

S-au exprimat un numar de 39 de voturi din care voturi anulate 2.1 
Pentru domnul Pop Romeo Teodor voturi pentru 37, pentru 

doamna Cruceanu Elena voturi pentru 37, pentru domnul THnase idn 
Gabriel 21 pentru 16 Tnipotrivrii, pentru domnul Nicorescu Virgil 24 
pentru, 13 TmpotrivS, pentru domnul Scarlat Horia supleant 35 de voturi 
pentru, 2 voturi Tmpotriva. 

Se declarrii alegi ca membrii in  cornisia de repartizare a locuintelbr 
a persoanelor evacuate sau aflate in curs de evacuare din Zona P i l o t l ~  
din Centrul lstoric al Municipiului Bucuregti urmriitorii: Pop Romeo 
Teodor membru, Cruceanu Elena membru, Scarlat Horia supleant. 1 

Proces verbal Tncheiat astriizi 27.01.201 1 pentru desemnarea 
membrilor in  Comisia de repartizare a locuintelor pentru persoanele 
expropriate pentru cauza de utilitate public& 1 

S-au exprimat un numriir de 50 de voturi din care voturi anulate 1 ! 
Pentru doamna Cosma Roxana Maria voturi pentru 44, voturi 

impotrivg 5, pentru doamna Mihailovici Virginia voturi pentru 44, 5 
impotrivrii . I 

Se declarS alegi ca membrii in  comisia de repartizare a locuintelor 
pentru persoanele expropriate pentru cauza de utilitate publica urmatorii: 
Cosma Roxana Maria gi Mihailovici Virginia. I 

Domnul presedinte de sedints Murg Cslin I 
I 

Supun la vot proiectul de hotsrare pentru constituirea Comisiei 
de repartizare a locuintelor pentru persoanele expropriate pentru 
cauza de utilitate p;blici gi abrogarea HotWrii C.G.MmIB. 
nr.30812008 pi a Hotararii C.G.M.B. nr.14912009. ~ 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 vot~~ri ,  
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hot3rGre a fost adoptat. 1 
Supun la vot proiectul de hotarire pentriP~onstituirea Comisiei 

de repartizare a locuinfelor pentru persoanele &v-acuate sau aflate 
In curs de evacuare din Zona Pilot A din Centrul lstoric al 



Municipiului Bucuregti gi abrogarea Hotatirii C.G.M.B. nr.30912008, 
a HotarBrii C.G.M.B. nr.38212008 ~i a HotirBrii C.G.M.B. nr.24012009. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 votuji, 
abjineri? 0 voturi. ~ 

Acest proiect de hotgr2re a fost adoptat. I I 

Declar inchise lucr8rile Sedintei ordinare a Consiliului General hl 
Municipiului Bucure~ti din data de 27 ianuarie 201 1. ~ 

Sedinta s-a incheiat la orele 18.00. I 

PRESEDINTE DE SEDINTA 

Murg Cglin 

lntocmit 
Anghel Mirela 
Vasilescu Floarea 

Verificat I 

Sef Serviciu ~ 
I 

Organizare Sedinte C.G.M.B. 
Pergunay Mariana 
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